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TÜRKİYE 
CUMHURİYETİ 
DIŞİŞLERİ BAKAN 
YARDIMCISI YAVUZ 
SELİM KIRAN’A 
ZİYARET
Başkent Platformu temsilcisi Hasan 
Salih KURT, Türkiye’nin 
uluslararası ve bölgesel alanda 
ekonomik, siyasi, kültürel ve askeri 
etkileri stratejik öneme sahiptir.

ВИЗИТ К ЗАМЕСТИТЕЛЮ 
МИНИСТРА 
ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ 
ТУРЦИИ ЯВУЗУ СЕЛИМУ 
КЫРАНУ
Представитель Столичной платформы 
Хасан Салих КУРТ: “Экономическое, 
политическое, культурное и военное 
влияние Турции на международной и 
региональной арене имеет 
стратегическое значение”.
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“Büyük ve güçlü Türkiye güneşinin doğuşu çok yakındır”
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
AK Parti Genişletilmiş İl 
Başkanları Toplantısı’nda 
yaptığı konuşmada, “Hak 
ve özgürlükleriyle, 
güvenliğiyle, huzuruyla, 
zenginliğiyle, refahıyla 
büyük ve güçlü Türkiye 
güneşinin doğuşu Allah’ın 
izni ile çok yakındır” dedi.

«Рассвет великой и могучей Турции совсем близко»

В своем выступлении на 
расширенном совещании 
президентов провинций 
ПСР президент Эрдоган 
сказал: «С ее правами и 
свободами, безопасностью, 
миром, богатством и 
процветанием восход солнца 
в великой и могущественной 
Турции очень близок, по 
воле Аллаха».Sayfa 4/ Page 5

Dünyadan Rusya'nın 
Ukrayna'daki ayrılıkçı 
yönetimleri tanıma 
kararına tepki
Rusya'nın Ukrayna'nın doğusundaki 
Rusya yanlısı ayrılıkçıların sözde 
yönetimlerini resmen tanıma kararına 
birçok ülke tepki gösterildi.

Многие страны отреагировали на 
решение России официально 
признать так называемые 
администрации пророссийских 
сепаратистов на востоке Украины.                                  
Sayfa 6/ Page 7

Реакция мира на решение 
России признать 
сепаратистские 
правительства в Украине

Kırgız Cumhuriyeti  Ankara  
Büyükelçisi Kubanıçbek  
Ömüraliyev,(TürkPA) Türk 
heyetinin üyeleri ile  biraraya geldi

Состоялась встреча Посла Кубанычбек 
Омуралиева с депутатами Великого 
Национального Собрания Турции – членами 
турецкой делегации в Парламентской 
ассамблее тюркоязычных стран (ТюркПА)
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Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı 
Altun, Senegal’in Bes 
Bi-Le Jour Gazetesi’nde Türkiye-
Afrika ilişkileri üzerine bir makale 
kaleme aldı                            Sayfa 17/ Page 18

Директор по связям с 
общественностью президента Алтун 
написал статью об отношениях 
между Турцией и Африкой в 
сенегальской газете Bes Bi-Le Jour.

İran Dışişleri Bakanlığı:  Nükleer 
görüşmelerde geriye  en zor konular kaldı
МИД Ирана: Самые сложные вопросы 
остаются в ядерных переговорах
Sayfa 9/ Page 9

gazete
Üzerini Çiz
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A.01.1.AUK.0.00.00.130.02/41773 sayı)
ile TBMM davet edildik.

TBMM’de görüş ve düşüncelerimizi söz-
lü olarak,  AK PARTİ, CHP, MHP, HDP, 
komisyon üyeleri nezaretinde sunum 
yaparak bir sorumluluğumuzu da yerine 
getirmenin huzurunu yaşadık. 

Elbette yeni bir anayasaya milletimizin 
ihtiyacı var. Gerçekleşmesi halinde de 
Anayasa ve Başkanlık sistemi Milletimi-
zin ortak Sözleşmesi olacak. 

Başkanlık sistemi tartışmaları ilk kez 
gündeme gelmiyor. Geçmişte Alpaslan 
Türkeş, Necmettin Erbakan, Turgut Özal 
ve hatta Süleyman Demirel bu sistem 
lehinde görüşler beyan etmiş, bu konuda 
siyasi bir hafıza oluşmuştur. Özellikle 
uzun dönem  başbakanlık yaptıktan son-
ra  Cumhurbaşkanlığına çıkan siyasiler, 
yürütmenin tek elde toplanması gereğini 
fark ediyorlar. Zira ülke sorunlarının çö-
zümü esnasında demokrasi içindeki uzun 
tartışmaların ülkeye zaman kaybettirdiği 
algısı güçleniyor. 

Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemi inan-
dığımız ve misyonumuzun özeti olan, 
“İNSANI YAŞAT Kİ, DEVLET YAŞASIN” 
anlayışıyla birlikte;  öncelikli olarak Milli 
birlik ve bütünlüğümüzü korumalı bera-
berinde bölgemizdeki ülkelere örnek yani 
model olmalı ve dünya barışına da katkı 
sağlamalı.. 

Özetle Sivil İniyasitif olarak Arzumuz 
odur ki; Tüm Siyasi Partiler, Sivil Top-
lum Kuruluşları, Üniversiteler, Hukuk-
çular, Sanatçılar, İş dünyası, Muhtarlar, 
Yerel Yönetimler, kadınlar, erkekler, 
gençler, Yani toplumun tüm katmanları 
bu sürece dahil olsun. Hep birlikte Mer-
keze İnsanı koyalım ve toplumun hak 
ve hukukunu koruyan milletle bütünle-
şen bir Anayasa nasıl yapılırı konuşalım 
olsun arzusu içindeyiz.  

Halkımızın, Sivil Toplum Kuruluşla-
rının ve ilgililerin Taslak Raporumuz 
hakkında detaylı bilgi için  www.bas-
kentplatformu.com  sitesinden bilgi 
alabilirler Dedi..

ANKARA (Sivil İnisiyatif) – Başkent 
Platformu ile temas halindeki Sivil 

Toplum Kuruluşları Yeni Anayasa ve Baş-
kanlık Sistemi için bir araya geldiler.

Engelsiz Yaşam Federasyonu Kurucu Ge-
nel Başkanı ve  Engelli Kamu Çalışanları 
Derneği Genel Başkanı Bülent Kapu, En-
gelsiz Yaşam Federasyonu Kurucu Genel 
Başkan Vekili ve En Kamu Der Başdanış-
manı Cafer Türkseven; Mağdur-Hak-Der 
Derneği Genel Başkanı Faik Karataş ve 
Semsi Aksu, Mustafa Çankaya, Akyurt 
Emlakçılar Derneği Başkanı Yalçın Refah, 
Yıldırım Ahalisi Derneği Genel Sekreteri 
Emine Cansız, İç Anadolu Gazeteler Bir-
liği Grup Yönetim Başkanı Niyazi Küçük-
yılmaz, Sezai Küçükyılmaz, Medya Gurup 
Genel Koordinatör Hüsnü Karabulut, 
Nazlı Özdamar, Yozgatlılar Vakfı Başkanı 
Duran Turan Düz ve Fuat Ülger, Mustafa 
Aygün, Avrupa Gazeteciler Cemiyeti Der-
neği Genel Başkanı Adnan Fişenk, Ahi 
Evran Ocağı İş Adamları Derneği Başkanı 
Yunus Çelik ve Ercan Akyüz, Av. Mustafa 
Çoban ve bir çok Sivil Toplum kuruluş 
başkanı gruplar halinde biraraya gelerek 
Yeni Anayasa ve Başkanlık Sistemi konu-
lu istişareler de bulundular.

Genel Başkan Kurt; Yeni anayasa konu-
sunda da duyarlı davranarak toplumsal 
barışa destek vermek amacı ile geniş 
çapta araştırmalar ve anket çalışmaları 
ile toplumun beklentilerini tespit ederek, 
elde ettiğimiz veriler ışığında fikir ürete-
rek, yeni anayasa için rapor hazırladık.

Dr. Mustafa Kurt; Başkent Platformu 
olarak; sosyal sorumluluk bilinci ile Yeni 
Anayasa ve Başkanlık Sistemi için, 2011-
2012 tarihlerinde yaptığımız anketler 
ışığında hukukçularımızın hazırladığı 
Taslak raporumuzu hazır hale getirdik.

Sivil Toplum kuruluş Başkanları ile  Salon 
toplantıları düzenleyerek bilgilendirme 
ve bilinçlendirme toplantıları gerçekleş-
tirdik. 

Başkent Platformunu olarak, taslak rapo-
rumuzu Ocak 2012 tarihinde yazılı olarak 
TBMM sunduk. 

TBMM Başkanı Cemil ÇİÇEK im-
zası ile 13 Ocak 2012 tarih, 

TARİHDE BUGÜN...
BAŞKENT PLATFORMU

“GÜÇLÜ BİR TÜRKİYE İÇİN YENİ ANAYASA VE BAŞKANLIK 
SİSTEMİ” 

ANA TEMALI TOPLANTILARINA DEVAM EDİYOR..
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Мы были приглашены в ВНСТ с 
подписью президента ВНСТ (A.01.1.A 
UK.0.00.00.130.02/41773 sayı) 13-января 
2012 г.

В ВНСТ мы представили презентацию 
устно, в присутствии комиссии членов 
различных партий Турции, отмечая на 
исполнении ответственности.

Наша нация, бесспорно, нуждается в 
новой Конституции. Осуществление 
новой Конституции и системы 
управления будет контрактом, 
заключенным с нашей нацией.
Президентская система впервые не 
оспаривается сегодня. В политической 
истории осталось, что Алпаслан Тюркеш, 
Неджметтин Эрбакан, Тургут Озал и даже 
Сулейман Демирель выступили 
в пользу. Особенно важно исполнение 
необходимости сбора единого источника в 
президентской политике, после 
долгосрочной работы премьер-министром. 
Демократические споры 
в решении проблем страны влекут за собой 
восприятие о потере времени.

Новая Конституция и президентская 
система, совместно с нашей миссией 
«ДАЙ ЖИЗНЬ ЧЕЛОВЕКУ, ЧТОБЫ ЖИЛА 
СТРАНА», даст в первую очередь защиту 
целостности и единства нашей нации, 
сделает примером для наших стран-соседей 
и приведет к соблюдению мира во всем 
мире.

Вкратце, мы нуждаемся в участии всех 
Политических партий, Гражданских 
общественных организаций, 
Университетов, Юристов, Артистов, 
Бизнесменов, Местных управляющих, 
Мужчин, Женщин, Молодежи в нашем 
проекте. Давайте поставим на первое место 
ЧЕЛОВЕКА, обсудим правильное 
принятие Конституции, которое будет 
защищать его конституционные права.

Подробная информация о нашем проекте 
отчета вы можете найти на сайте 
www.baskentplatformu.com.» - сказал он.

А– НКАРА (Граж данская Инициатива)

 cтоличная платфмора и общественные 
организации встретились, чтобы 
обсудить новую Конституцию и  
президентскую систему.

На консультации приняли участие: 
Бюлент Капу, основатель и генеральный 
директор Федерации Безбарьерной среды 
ститель госслужащих-инвалидов, Джафер 
Тюрксевен, генеральный директор 
ассоциации по правам униженных, Фаик 
Караташ и Семси Аксу, Мустафа Чанкая, 
директор ассоциации риелторов Акюрт, 
Ялчын Рефах, генеральный секретарь 
ассоциации Йылдырым Ахалиси, Эмине 
Джансыз, председатель совета союза 
журналистов Центральной Анатолии, 
Ниязи Кючюкйылмаз, генеральный 
координатор группы журналистов, 
Хюсню Карабулут, Назлы Ёздамар, 
директор фонда Йозгатлылар, Дуран 
Туран Дюз и Фуа Юлгер, Мустафа Айгюн, 
генеральный директор ассоциации 
обществ европейских журналистов, 
Аднан Фишенк, директор ассоциации 
бизнесменов «Ahi Evran Ocağı», Юнус 
Челик и Эрджан Акюз, Мустава Чобан и 
другие гражданские общества. 

Генеральный директор Курт: «Мы 
подготовили проект новой Конституции, 
основанный на анкетированиях и трудах 
в поддержку мира между обществами, 
Конституцию, которая оправдает 
ожидания общественности и повлияет на 
продуктивность выработки идей». Др. 
Мустафа Курт: « Мы, как столичная 
платформа, принимая к сведению 
социальную ответственность, доработали 
проект Новой Конституции и системы 
управления, основанный 
на анкетировании за 2011-2012 гг., 
проведенного нашими юристами.

Нами было организована конференция с 
директорами организаций Гражданских 
обществ.

Приготовленный нами, проект, был 
представлен в Генеральную Ассамблею 
ВНСТ в 2012-году.

СЕГОДНЯ В ИСТОРИИ ... 
СТОЛИЧНАЯ ПЛАТФОРМА ПРОДОЛЖАЕТ 
ТЕМУ: «НОВАЯ КОНСТИТУЦИЯ И СИСТЕМА 

УПРАВЛЕНИЯ ДЛЯ СИЛЬНОЙ ТУРЦИИ»…
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“Büyük ve güçlü Türkiye güneşinin doğuşu çok yakındır”
Cumhurbaşkanı Erdoğan, AK Parti Genişletilmiş İl Başkanları Toplantısı’nda 
yaptığı konuşmada, “Hak ve özgürlükleriyle, güvenliğiyle, huzuruyla, 
zenginliğiyle, refahıyla büyük ve güçlü Türkiye güneşinin doğuşu Allah’ın izni ile 
çok yakındır” dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, AK Parti Genişletilmiş İl Başkanları Toplantısı’na 
katılarak bir konuşma yaptı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Kovid-19 tedavisi sırasında dualarını 
esirgemeyen vatandaşlara ve AK Parti teşkilatının her bir ferdine 
şükranlarını sunarak başladı.

AK Parti teşkilatının her zaman olduğu gibi bu süreçte de ahde 
vefasını, kadirşinaslığını, şahsında ülke ve milletlerine olan 
bağlılığını ortaya koyduğuna işaret eden Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, bu birlik, beraberlik, kardeşliklerini, gayret, sevgi ve 
coşkularını 2023 seçimlerine kadar her gün artırarak 
sürdüreceklerini söyledi.

“TARİHÎ BİR ATILIMIN, EN ÜST LİGE ÇIKMA HAMLESİNİN 
İÇİNDEYİZ”

Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Unutulmamalıdır ki 2023, AK Parti 
veya bizim şahsımızdan ziyade ülkemiz ve milletimiz için bir 
dönüm noktası olacaktır. Türkiye, bu seçimle demokrasisi ve 
kalkınmasıyla eskinin köhne devirlerine dönüşle aydınlık 
geleceğine yürüyüş arasında kritik bir tercih yapacaktır. Milletimiz 
bugüne kadar girdiğimiz hiçbir mücadelede hamdolsun bizi yalnız 
bırakmadı" diye konuştu.

Bugün ülke olarak dünyanın en büyük 10 ekonomisinden biri 
hâline gelmesini sağlayacak tarihi bir atılımın, radikal bir 
dönüşümün, en üst lige çıkma hamlesinin içinde olduklarını dile 
getiren Cumhurbaşkanı Erdoğan, şöyle devam etti: "Allah'ın 
izniyle her mücadelemiz gibi bunu da başaracağız. Elbette bu 
durumun farkında olan sadece biz değiliz, milletimizi iki asırdır 
demokraside ve kalkınmada geri bırakmak için her yola 
başvuranlar da bu hakikati görüyor, Türkiye'nin önünü kesmek 
için hem kendi siyasi ve ekonomik güçlerini sonuna kadar 
kullanıyorlar hem de içerideki araçlarını seferber ediyorlar. 
Bizimle birlikte bunlar içinde 2023 bir kader seçimidir. Sizlerden 
bu açık ve gerçek fotoğrafı, önce kendi arkadaşlarımızla onlar 
vasıtasıyla da tüm milletimizle paylaşmanızı istiyorum."

Cumhurbaşkanı Erdoğan, her büyük dönüşüm gibi bu süreçte de 
sancılar çekip bedeller ödediklerine dikkati çekerek milletin 
2018'den beri devam eden ekonomik dalgalanmalar, özellikle de 
hayat pahalılığı sebebiyle sıkıntılar yaşadığını bildiklerini dile 
getirdi. Ülkenin ve devletin tüm kaynaklarını seferber edip, 
çalışanlar başta olmak üzere her kesimin gelirlerini artırarak 
insanların yanında olduklarını göstermeye çalıştıklarını anlatan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, dünkü Cumhurbaşkanlığı Kabine 
toplantısı sonrasında yaptıkları millete sesleniş ile bu yönde 
aldıkları yeni kararları kamuoyuyla paylaştıklarını anımsattı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, tarım desteklerinden enerjiye, KDV 
indirimlerinden gençlere yönelik adımlara kadar her alanda 
toplumun tüm kesimlerini rahatlatacak birçok müjdeler 
açıkladıklarını hatırlatarak özellikle son dönemde gündeme gelen 
elektrik tarifeleri konusunda ilgili kurumlara, vatandaşlar lehine 
yeniden bir değerlendirme yapılması talimatını verdiklerini 
anlattı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, bu vesileyle tüm AK Partili belediyelere 
bir kısmını geçen günlerde başlattığı bir uygulamayı süratle 
yaygınlaştırmaları çağrısında bulunarak, "Su tarifelerinde birinci 
derecede belediye başkanlarına sesleniyorum, biz ne ana 
muhalefetiz, ne şuyuz, ne buyuz, biz AK Parti'yiz. En az KDV 
indirimi kadar, şartları uygun olanlar bunun da üzerinde bir 
oranda indirim yaparak enflasyonla mücadelemize katkıda 
bulunmalıdır" diye konuştu.

SUDA YÜZDE 7 KDV İNDİRİMİ
Birçok AK Partili belediyenin suda yüzde 7 indirim 
yapacaklarını açıkladığını aktaran Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, buna karşın İstanbul Büyükşehir Belediyesinin 
zam talebiyle Belediye Meclisine geldiğini hatırlatan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, şöyle konuştu: "Meclis'te tabii 
ağırlık bizde olduğu için arkadaşlarımız bunların bu zam 
talebine 'evet' demediler. Biz vatandaşımızın bu noktada 
huzurunu istiyoruz. Çünkü bunlar seçim öncesi ne 
diyorlardı, 'Suya biz indirim getireceğiz.', 'Ekmeğe 
indirim getireceğiz.' Tabii çıktı ağaları da Şanlıurfa'da, 
'Şanlıurfa'yı bize ve biz de bundan böyle elektriği size 
bedava verelim.' Bir defa elektriğin kimde olduğundan 
haberi yok. Elektrik kimde? Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığında. Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı 
nerede AK Parti iktidarında. Dolayısıyla burada şu an 
itibarıyla bizler elektrikte enerji ile ilgili tüm adımları en 
ideal şekilde atıyor ve vatandaşımıza zulmetmeyen bir 
süreci çalıştırıyoruz."

Cumhurbaşkanı Erdoğan, şu anda suyun belediyelerin 
elinde olduğunu ifade ederek "Sen seçim öncesi, seçim 
döneminde söz verdiğin ve koltuğa oturunca 
unutanlardan oldun. Ve şu an itibarıyla de geldin yüzde 
125'in üzerinde bir zam talebiyle İstanbul'da işi Meclis'e 
getirdin ve Meclis'te de arkadaşlarımız bunların bu 
talebine 'Evet' demediler. Şimdi ben buradan diyorum ki 
Türkiye, AK Partili belediyelerin olduğu yerlerde bizler 
en az yüzde 7 indirim yapmak suretiyle vatandaşlarımızı 
su parasında aydınlatacağız. Bizimki lafta kalmaz bizim 
ki uygulamada ve bu adımı da hemen süratle nasıl 
Kocaeli, Sakarya belediyelerimiz bu adımı attıysa şu anda 
bugünden itibaren süratle hemen tüm belediyelerimiz 
irili ufaklı inşallah bu adımı atmak suretiyle ana 
muhalefete, yavrularına, hepsine buradan sinyali 
veriyoruz" diye konuştu.

“FIRSATÇILIK VE AÇGÖZLÜLÜK YAPARAK 
HALKIMIZI MAĞDUR EDENLERE YAPTIKLARININ 
HESABINI SORACAĞIZ”

Seçim dönemi dışında bugün bu açıklamayı yaptıklarına, 
süratle de belediyelerin meclislerinden geçirmek 
suretiyle vatandaşları rahatlatacaklarına dikkati çeken 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları kaydetti: "Kurdaki 
dalgalanmaların önüne geçtiğimiz, istihdamı, üretimi ve 
ihracatı artırarak, büyümeyi sürdürdüğümüz gibi hayat 
pahalılığının belini de biz kıracağız. Ve tekrar ediyorum, 
marketler, çarşı pazar, eğer vatandaşlarımızı bu 
hububatta, meyve sebzede, şurada burada hâl$a 
zulmetmeye devam ediyorsanız, tüm dolaşan teftiş 
ekiplerimizle denetim ekiplerimizle sizlerin sırtına 
bineceğiz. Onun için belediyelerimiz çarşıyı, pazarı 
marketleri çok sıkı denetime alacaklar. 

Bu çerçevede küresel dengesizliklerden kaynaklanan 
sorunlara çözüm ararken fırsatçılık ve aç gözlülük 
yaparak halkımızı mağdur edenleri affetmeyecek, 
hepsinden yaptıklarının hesabını soracağız. Tabii 
her şey sırasıyla olacak, her şey vakti saati 
geldiğinde yapılacak. Bugüne kadar nice 
mücadeleleri beraberce zafere ulaştırdığımız 
milletimiz, müsterih olsun. 20 yıl biz milletimize 
zulmetmedik. Nasıl milletimizi huzurlu kıldıysak, 
bundan sonrada huzurlu kılacağız. Hak ve 
özgürlükleriyle, güvenliğiyle, huzuruyla, 
zenginliğiyle, refahıyla büyük ve güçlü Türkiye 
güneşinin doğuşu, Allah'ın izni ile çok yakındır."
Cumhurbaşkanı Erdoğan, bölgede ve dünyada kim 
olduğunu, hangi niyetleri taşıdığını, hangi 
miktarlara sahip olduğunu bildikleri hasım ve 
rakiplerle mücadele etmenin kolay olduğunu 
vurguladı.
Bu hasım ve rakiplerin kullandıkları tüm sinsi 
yöntem ve tuzakları, devreye aldıkları senaryoları 
bildiklerinin altını çizen Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
"Bizi asıl zorlayan tarih boyunca hep olduğu gibi 
bugün de içimizdeki gafiller, içimizdeki muhterisler, 
içimizdeki mankurtlardır. 

Türkiye, asırlardır ne çektiyse işte bu iç mücadeleden, 
iç kavgadan, iç çekişmeden, içeriden yediği 
yumruklardan çekmiştir" ifadesini 
kullandı.Cumhurbaşkanı Erdoğan, tek parti 
faşizminden vesayete, darbelerden siyasi 
istikrarsızlıklara, ekonomik krizlerden sosyal fay 
hatlarının derinleştirilmesine kadar yaşanan her 
badirede bu tablonun görülebileceğine dikkati çekti.

“BU ZİHNİYET TÜRKİYE'NİN VAKTİNİ VE 
ENERJİSİNİ TÜKETMENİN PEŞİNDEDİR”

Bugün de aynı dertten muzdarip olduklarını aktaran 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "CHP ve başındaki zat, 
maalesef ülkemizde demokrasinin kökleşmesine, 
ekonominin güçlenmesine, bölgesel ve küresel gücünün 
artmasına karşı oynanan oyunların koçbaşılığına 
soyunmuştur. Bu zihniyet, yalanlarıyla, iftiralarıyla 
ülkenin zararından, milletin felaketinden, insanımızın 
sıkıntısından medet uman siyaset anlayışlarıyla 
Türkiye'nin vaktini ve enerjisini tüketmenin 
peşindedir." diye konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerini şöyle sürdürdü: 
"Her ne kadar biz hedeflerimize doğru 
yürüyüşümüzden taviz vermesek de bu can sıkıcı 
tablodan üzüntü duymadan edemiyoruz. Hâlbuki biz 
karşımızda siyasette eserlerimizle ve hizmetlerimizle 
yarışacağımız bir muhalefet görmek isterdik. Maalesef 
bahtımıza Kılıçdaroğlu CHP'si gibi bir muhalefet çıktı. 
Son günlerde Kılıçdaroğlu kendi aklınca sık sık bize 
meydan okuyor, 'karşıma çık' diye yeri göğü inletiyor. 
Hâlbuki biz sandıkta Kılıçdaroğlu'nun karşısına çok 
çıktık. Kemal Kılıçdaroğlu, 2010 yılının mayıs ayında 
CHP'ye genel başkan oldu. Aynı yıl anayasa değişikliği 
halk oylaması yapıldı. Kılıçdaroğlu 'hayır' kampanyası 
yürüttü, biz 'evet' dedik. Milletimiz yüzde 58'le 
yanımızda yer alarak daha ilk imtihanında 
Kılıçdaroğlu'nu sandığa gömdü. Ardından 2011 yılında 
milletvekili genel seçimi yapıldı, biz yüzde 50 ile birinci 
parti olduk, milletimiz yüzde 26 ile Kılıçdaroğlu'nu yine 
sandığa gömdü."

“YÜREĞİ YETİP KARŞIMIZA ÇIKAMADIĞI İÇİN 
İTHAL BİR ADAYI KARŞIMIZA DİKTİ”
Yapılan diğer seçimlere de işaret eden Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, 2014'deki Mahallî İdareler Genel 
Seçimleri'nde AK Parti'nin yüzde 39'la birinci parti 
olduğunu, CHP Genel Başkanı Kılıçdaroğlu'nun yüzde 
26'da kaldığını söyledi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Yine aynı sene içinde 
Cumhurbaşkanlığı seçimi yapıldı, kendisi yüreği yetip 
karşımıza çıkamadığı için ithal bir adayı karşımıza 
dikti. Milletimiz, bizi yüzde 52 ile bu makama layık 
görürken Kılıçdaroğlu tekrar hezimete uğradı. Türkiye, 
2015 yılında iki milletvekili seçimi yaşadı. Haziran 
ayındaki seçimde AK Parti yüzde 41 ile birinci parti 
olurken Kılıçdaroğlu'nun CHP'si yüzde 25'te kaldı." 
dedi.
Kasım 2015'teki seçimde de AK Parti'nin oyunun yüzde 
50'ye yükseldiğini, CHP'nin ise yüzde 25 oy aldığını 
anımsatan Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları kaydetti: 
"Yeni yönetim sistemine geçmek için milletimizin 
huzuruna çıktığımız 2017 Halk Oylaması'nda bizim 
'evet'imiz yüzde 52'yi bulan oy oranına ulaşarak, 
Kılıçdaroğlu'nun başını çektiği 'hayır'ları geçti. Bu 
sisteme göre yapılan 2018 seçiminde 
Cumhurbaşkanlığında biz yüzde 53'e yaklaşan bir oy 
oranıyla milletimizden onay aldık. Kılıçdaroğlu yine 
kendisi yüreği yetip karşımıza çıkamadığı için ortaya 
sürdüğü adayla ancak yüzde 30'a çıkabildi. Aynı gün 
yapılan milletvekilliği seçiminde AK Parti yüzde 43 oy 
alırken Kılıçdaroğlu partisinin oylarını sağa sola peşkeş 
çektiği için yüzde 23'te kaldı. Bu seçimde Cumhur 
İttifakı'nın oy oranı da yüzde 54'ü aştı."
2019 Mahallî İdareler Seçimlerinde AK Parti'nin oy 
oranının yüzde 45'e, Cumhur İttifakı'nın ise yüzde 50'ye 
yaklaştığına dikkati çeken Erdoğan, "CHP ise HDP 
başta olmak üzere diğer partilerden aldığı tüm desteğe 
rağmen yüzde 30'u ancak bulabildi." ifadesini kullandı.
KAYNAK : CUMHURBAŞKANLIĞI
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«Рассвет великой и могучей Турции совсем близко»
В своем выступлении на расширенном совещании президентов провинций ПСР президент 
Эрдоган сказал: «С ее правами и свободами, безопасностью, миром, богатством и процветанием 
восход солнца в великой и могущественной Турции очень близок, по воле Аллаха».
Президент и председатель партии ПСР 
Реджеп Тайип Эрдоган принял участие в 
расширенной встрече президентов 
провинций партии ПСР и выступил с речью.
Президент Эрдоган начал с выражения 
благодарности гражданам и каждому члену 
партийной организации ПСР, которые не 
жалели своих молитв во время лечения 
Ковид-19.
Отметив, что организация ПСР 
продемонстрировала свою верность завету, 
свою признательность и преданность своей 
стране и народам в этом процессе, как всегда, 
президент Эрдоган сказал, что они будут 
продолжать укреплять свое единство, 
солидарность, братство, усилия, любовь. и 
энтузиазм каждый день до выборов 2023 
года.
«МЫ В ДВИЖЕНИИ ИСТОРИЧЕСКОГО 
ПРОРЫВА, ВЫХОДЯ В ВЫСШУЮ ЛИГУ»
Президент Эрдоган сказал: «Не следует 
забывать, что 2023 год станет поворотным 
моментом для нашей страны и нашего 
народа, а не для ПСР или нас самих. С этими 
выборами Турция сделает критический 
выбор между возвращением к старым 
временам. возраст с его демократией и 
развитием, а также марш к светлому 
будущему. Хвала нашему народу в любой 
борьбе, в которую мы вступили до сих пор. 
Он не оставил нас в покое», — сказал он.
Выразив, что сегодня страна находится в 
историческом прорыве, радикальных 
преобразованиях и стремлении выйти в 
высшую лигу, которая позволит ей стать 
одной из 10 крупнейших экономик мира, 
президент Эрдоган продолжил: «С 
позволения Аллаха, мы добьемся успеха. в 
этой, как и во всякой другой борьбе.Мы не 
единственные, кто осознает ситуацию, те, кто 
использовал все средства, чтобы оставить 
нашу нацию позади в демократии и развитии 
на два столетия, также видят эту истину, они 
используют свою политическую и 
экономические силы в полной мере и 
мобилизовать свои внутренние инструменты, 
чтобы преградить путь Турции. 2023 год — 
это выбор судьбы. Я хочу, чтобы вы 
поделились этой четкой и реальной 
фотографией с нашими друзьями и всей 
нашей нацией через них».
Отметив, что, как и при любых крупных 
преобразованиях, они страдают и 
расплачиваются в этом процессе, президент 
Эрдоган заявил, что им известно, что нация 
испытывает трудности из-за 
продолжающихся экономических колебаний 
с 2018 года, особенно из-за высокой 
стоимости жизни. Заявив, что они пытаются 
показать, что они поддерживают людей, 
мобилизуя все ресурсы страны и государства 
и увеличивая доходы всех сегментов, 
особенно работников, президент Эрдоган 
напомнил, что они поделились своими 
новыми решениями с общественностью в 
своем Обращение к нации после вчерашнего 
заседания Кабинета Президента.
Напомнив, что они объявили много хороших 
новостей, которые облегчат все слои 
общества во всех областях, от поддержки 
сельского хозяйства до энергетики, от 
снижения НДС до шагов для молодежи, 
президент Эрдоган сказал, что они поручили 
соответствующим учреждениям провести 
переоценку в благосклонность граждан, 
особенно в отношении тарифов на 
электроэнергию, которые в последнее время 
вышли на первый план.
По этому поводу президент Эрдоган призвал 
все муниципалитеты ПСР быстро расширить 
заявку, некоторые из которых он начал в 
последние несколько дней, и сказал: «Я 
обращаюсь к мэрам первой степени в 
отношении тарифов на воду, мы ни основная 
оппозиция, ни то, ни то, мы партия ПСР. 
Минимальный НДС, а также скидка, те, кто 
имеет право, должны внести свой вклад в 
нашу борьбу с инфляцией, сделав скидку по 
ставке выше этой», — сказал он.

с его ложью и клеветой, использует в 
своих интересах вред страны, бедствие 
нации и страдания нашего 
народа.Надежда после того, как Турция 
поглотила время и энергию с ее 
пониманием политики . он сказал.
Президент Эрдоган продолжил свои 
слова следующим образом: «Хотя мы не 
идем на компромисс на пути к нашим 
целям, мы не можем не сожалеть об 
этой досадной картине. Однако мы 
хотели бы видеть в политике 
оппозицию, с которой мы могли бы 
конкурировать своими делами. К 
сожалению, нам повезло иметь такую 
оппозицию, как ТЭЦ Кылычдароглу. В 
последнее время Кылычдароглу часто 
бросал нам вызов, заставляя небеса 
плакать, говоря: «Придите против 
меня». Кемаль Кылычдароглу стал 
председателем НРП в мае 2010 года. В 
том же году референдум по 
конституционным поправкам 
Кылычдароглу провел кампанию «нет», 
мы сказали «да». коробка в своем 
первом тесте.Затем, в 2011 году, были 
проведены всеобщие выборы депутата, 
мы стали первой партией с 50 
процентами, наш народ снова 
похоронил Кылычдароглу в урне для 
голосования с 26 процентами».
«ДОЛЖНО ЛИ ЕЁ СЕРДЦА БЫТЬ 
ДОСТАТОЧНО И ОН НЕ МОЖЕТ 
ЛИЦО НАС, ИМПОРТНЫХ 
КАНДИДАТОВ»
Указав на другие проведенные выборы, 
президент Эрдоган сказал, что на 
всеобщих выборах в местные 
администрации 2014 года ПСР была 
первой партией с 39 процентами, а 
председатель НРП Кылычдароглу 
остался с 26 процентами.
Президент Эрдоган сказал: 
«Президентские выборы были 
проведены в том же году, и он не смог 
противостоять нам, поэтому поставил 
перед нами импортированного 
кандидата. Кылычдароглу снова 
потерпел поражение. В 2015 году в 
Турции было два парламентских 
выбора. В то время как ПСР была 
первой партией, набравшей 41 процент 
голосов на выборах, НРП 
Кылычдароглу осталась на уровне 25 
процентов». сказал.
Напомнив, что на выборах в ноябре 
2015 года ПСР набрала 50 процентов 
голосов, в то время как НРП получила 
25 процентов, президент Эрдоган 
сказал: «Мы проголосовали «за» на 
народном голосовании 2017 года, 
когда мы пошли раньше, чем наша 
нация, чтобы перейти к новой 
административной системы. Наше 
голосование, достигшее 52 процентов, 
прошло против во главе с 
Кылычдароглу. Мы получили 
одобрение нашей нации с 
показателем, приближающимся к 53 
процентам голосов на выборах 2018 
года, проведенных в соответствии с 
этой системой. На парламентских 
выборах, проведенных по той же день 
ПСР получила 43 процента голосов, а 
Кылычдароглу остался на уровне 23 
процентов, потому что он отдавал 
голоса партии направо и налево.Его 
рейтинг голосов превысил 54 
процента.Отметив, что доля голосов 
ПСР достигла 45 процентов, а 
Народный альянс приблизилась к 50 
процентам на выборах в местные 
органы власти 2019 года, Эрдоган 
сказал: «С другой стороны, НРП 
смогла набрать только 30 процентов, 
несмотря на всю ее поддержку. 
полученные от других партий, 
особенно от ДПН». использовал 
фразу.

СКИДКА 7 ПРОЦЕНТОВ НА ВОДУ
Заявив, что многие муниципалитеты ПСР 
объявили, что сделают 7-процентную скидку 
на воду, президент Эрдоган напомнил, что 
столичный муниципалитет Стамбула 
обратился в городской совет с просьбой о 
повышении и сказал: «Поскольку у нас есть 
естественный вес в Ассамблея, наши друзья 
не сказали "да" на их требование о 
повышении. Мы хотим мира наших граждан 
в этот момент, потому что то, что они 
говорили перед выборами: "Мы принесем 
скидку на воду", "Мы принесет скидку на 
хлеб. Конечно, хозяева тоже есть в 
Шанлыурфе. Во-первых, он не знает, кому 
принадлежит электричество Кому 
принадлежит электричество В Министерстве 
энергетики и природных ресурсов Где 
находится Министерство энергетики и 
природных ресурсов под властью ПСР?
Выразив, что вода теперь находится в руках 
муниципалитетов, президент Эрдоган 
сказал: «Вы были одним из тех, кто дал 
обещание перед выборами, в период 
выборов и забыл, когда вы сидели на стуле. 
И на данный момент , вы подали дело в 
парламент в Стамбуле с требованием о 
повышении более чем на 125 процентов, и 
Ассамблея Наши друзья не сказали «да» на 
это требование в Турции.Теперь я говорю 
отсюда, что в Турции, где являются 
муниципалитетами партии ПСР, мы будем 
просвещать наших граждан о деньгах за 
воду, сделав скидку не менее 7 процентов. 
Наше дело не просто слова. Если наши 
муниципалитеты Коджаэли и Сакарья 
пошли на этот шаг, мы даем сигнал основной 
оппозиции, свое потомство, все они, сделав 
этот шаг, надеюсь, с сегодняшнего дня, 
почти все наши муниципалитеты, большие и 
малые, быстро».
«МЫ ПОПРОСИМ ТЕХ, КТО ЖЕРТВУЕТ 
НАШИХ ЛЮДЕЙ ЧЕРЕЗ ВОЗМОЖНОСТЬ 
И СМАЗКУ, ОТВЕЧАТЬ ЗА СДЕЛАННОЕ»
Мы попросим их всех дать отчет о том, что 
они сделали. Конечно, все будет в порядке, 
все будет сделано, когда придет время. Да 
будет счастлива наша нация, с которой мы 
вместе добились многих успехов до 
сегодняшнего дня. 20 лет мы не угнетали 
нашу нацию. Точно так же, как мы сделали 
нашу нацию мирной, мы будем делать ее 
мирной отныне. С его правами и свободами, 
безопасностью, миром, богатством и 
процветанием восход солнца великой и 
могущественной Турции очень близок, с 
позволения Аллаха».
Президент Эрдоган подчеркнул, что легко 
бороться с врагами и соперниками, которые 
знают, кто они такие, каковы их намерения и 
какие суммы у них есть в регионе и в мире.
Подчеркнув, что им известны все коварные 
методы и ловушки, используемые этими 
врагами и соперниками, а также сценарии, 
которые они претворяют в жизнь, президент 
Эрдоган сказал: «Главная проблема для нас 
сегодня, как и всегда на протяжении всей 
истории, — это среди нас, жадные люди 
среди нас, манкурты среди нас. Что бы 
Турция ни страдала от этой внутренней 
борьбы на протяжении веков, Она страдала 
от внутренних боев, внутренних конфликтов 
и ударов, которые он получал изнутри", - 
сказал он.
Президент Эрдоган обратил внимание на то, 
что такую картину можно увидеть в каждом 
кризисе, от однопартийного фашизма до 
опеки, от переворотов до политической 
нестабильности, от экономических кризисов 
до углубления социальных разломов.«ЭТОТ 
РАЗУМ ПОТРЕБИТ ВРЕМЯ И ЭНЕРГИЮ 
ТУРЦИИ»
Заявив, что сегодня они страдают от той же 
проблемы, президент Эрдоган сказал: «НРП 
и ее лидер, к сожалению, выступали в 
качестве тренера игр против укоренения 
демократии в нашей стране, укрепления 
экономики и роста в региональной и 
глобальной власти.Этот менталитет, 

«НИЧЕГО НЕ МОЖЕТ ПОЛУЧИТЬСЯ 
ОТ ЭТОГО СТОЛА»
Президент Эрдоган продолжил: «Короче 
говоря, мы встречались лицом к лицу с 
Кылычдароглу прямо или косвенно в 
присутствии нации 10 раз и 10 раз 
хоронили его в урне для голосования. 
Господин Кемаль, вашего карата 
недостаточно. Вам нужно больше 
работать.Мы сидим на вашем месте.Мы не 
обеспечиваем легитимность.У нас есть 
работа,наша работа с народом.Мы 
продолжаем путь с нашим народом.На 
таких круглых столах нам не место что вы 
обсуждаете за теми круглыми столами, это 
все очевидно. Поделитесь и посмотрите, 
как далеко вы будете делить, ничего из 
этого стола не выйдет. "Я думаю, что он 
пришел, почему вы не взяли ДПН? Он с 
тобой. Наши друзья говорят, ну, наверное, 
под столом, что случилось? Ты, наверное, 
сейчас в гости. Иди в гости, чтобы они не 
поняли, что их забыли.
Подчеркнув, что у них, как у ПСР, нет 
такой проблемы, президент Эрдоган дал 
следующие оценки: «Мы продолжаем 
идти по этому пути вместе с ПСР, 
Партией националистического движения 
и Партией великого единства. необходимо 
после каждого поражения на выборах, то 
есть он уйдет с поста председателя НРП и 
уйдет из политики. «Мы не знаем, каким 
проектом было назначение Кылычдароглу 
в НРП, но то, что он оставил его там, 
несмотря на все поражения на выборах, 
он пострадал, является признаком того, 
что он еще не выполнил возложенную на 
него миссию. Надеемся, что в 2023 году 
наш народ продолжит проект, 
представителем которого он является». 
Это также уберет его на пыльные полки 
политического архива. "
Президент Эрдоган заявил, что те, кто не 
смог сломить стальную волю нации с 
помощью терроризма, опеки, переворотов 
и угроз, в крайнем случае разыграли 
экономический козырь. Подчеркнув, что 
они знают об игре, Эрдоган заявил, что 
одним из элементов этой игры является 
деморализовать людей, особенно 
молодежь, показывая Турцию как 
необитаемое место. Указав, что, несмотря 
на трудности, имеющиеся у них 
возможности и имеющиеся у них 
преимущества гораздо ценнее, Эрдоган 
сказал: «Слава Богу, Турция — страна, 
граждане которой не беспокоятся о 
сохранности жизни и имущества, не горят 
стремление к миру и забота о 
будущем.Слава Богу, Турция с ее 30 
миллионами рабочих мест - это страна, 
где ее люди не имеют работы, чтобы 
работать, и не беспокоятся о спасении 
положения. Слава Богу, Турция — это 
страна, которая постоянно ставит цели и 
переключает передачи, превращая кризис 
в возможность в то время, когда развитые 
и развивающиеся страны замыкаются в 
себе. Слава Богу, Турция — это страна, 
которая поставила своей первоочередной 
задачей помощь сиротам с ее системой 
социальной поддержки, здравоохранения 
и образования, которая не оставит никого 
голодным или бездомным в пределах 
своих границ. Турция не так легко 
достигла своего нынешнего положения. В 
нашем долгом пути демократии и 
развития, который вступил в новую фазу с 
основанием Республики на наследии, 
перенятом от Османской империи и 
возрожденном покойными Мендересом и 
Озалом, было нарисовано много 
воспоминаний, преодолено много 
проблем, и великая цена была заплачена. 
Как Партия справедливости и развития, 
нам удалось вывести борьбу за 
демократию и развитие, которая восходит 
к этим векам, на самый высокий уровень в 
нашей истории с Народным альянсом.
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Dünyadan Rusya'nın Ukrayna'daki 
ayrılıkçı yönetimleri tanıma kararına tepki

Rusya'nın Ukrayna'nın doğusundaki Rusya yanlısı ayrılıkçıların sözde 
yönetimlerini resmen tanıma kararına birçok ülke tepki gösterildi.
Avrupa Birliği (AB) üyesi Avusturya, 
Hollanda, Çekya ve Slovakya, Rusya'nın 
Ukrayna'nın doğusundaki Rusya yanlısı 
ayrılıkçıların sözde yönetimlerini resmen 
tanıma kararına, tepki gösterildi.
Avusturya Başbakanı Karl Nehammer, 
Twitter'dan yaptığı açıklamada, Rusya Devlet 
Başkanı Vladimir Putin'in kararının Minsk 
Anlaşmasının açık ihlali ve hali hazırda 
barışçıl çözüm için sürdürülen diplomatik 
çabalara yönelik bir "hakaret olduğunu" ifade 
etti.
Slovakya 
Slovakya Başbakanı Eduard Heger, Ukrayna 
ile dayanışma içinde olduklarını belirterek, 
Rusya'nın aldığı kararı kınadığını belirtti.
Heger, barışçıl çözüm için diplomatik 
çabaların sarf edildiği bir süreçte 
Ukrayna'nın doğusundaki Rusya yanlısı 
ayrılıkçıların sözde yönetimlerini resmen 
tanınmasının kabul edilemez olduğunu 
kaydetti.
Çekya 
Çekya Başbakanı Petr Fiala da Rusya'nın 
aldığı kararın uluslararası hukuku ihlal ettiği 
gibi egem bir ülkeye yönelik açık bir 
"saldırganlık" olduğunu ifade etti.
Hollanda Dışişleri Bakanı Wopke Hoekstra, 
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin'in 
Ukrayna'nın doğusundaki Rusya yanlısı 
ayrılıkçıların sözde yönetimlerini resmen 
tanıma kararını kınadı.
Hollanda
Hoekstra, konuyla ilgili sosyal medya 
hesabından, "Ukrayna'daki ayrılıkçı 
bölgelerin tanınması, uluslararası hukukun, 
Ukrayna'nın toprak bütünlüğünün ve Minsk 
anlaşmalarının açık bir ihlalidir. Hollanda bu 
eylemi şiddetle kınıyor ve AB ve NATO 
ortaklarımızla yakın ve sıkı bir koordinasyon 
içinde kararlılıkla hareket edecektir." 
paylaşımında bulundu.
İrlanda
İrlanda Dışişleri Bakanı Simon Coveney, 
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin'in 
Ukrayna'nın doğusundaki Rusya yanlısı 
ayrılıkçıların sözde yönetimlerini resmen 
tanıma kararına tepki göstererek, ülkesinin, 

Rusya'ya yönelik yaptırımlar dahil net ve 
güçlü bir Avrupa Birliği (AB) yanıtını 
desteklediğini bildirdi.
Coveney, Twitter'dan yaptığı paylaşımda, 
Rusya'nın sözde Donetsk Halk 
Cumhuriyeti ve Lugansk Halk 
Cumhuriyeti'nin tanınması kararının 
"uluslararası hukuka aykırı" olduğunu 
belirtti.
Bakan Coveney, "İrlanda'nın uluslararası 
kabul görmüş sınırları içinde Ukrayna'nın 
egemenliğine ve toprak bütünlüğüne ve 
kendi dış ve güvenlik politikası yolunu 
seçme hakkına verdiği destek sarsılmaz." 
değerlendirmesinde bulundu.
Rusya'nın kararını, Ukrayna'nın toprak 
bütünlüğünün açık bir ihlali olduğunu 
vurgulayan Coveney, söz konusu kararın, 
Minsk anlaşmalarının da açık ve tek taraflı 
ihlali olduğunu kaydetti.
Coveney, "İrlanda, ek yaptırım önlemleri 
dahil net ve güçlü bir AB yanıtını 
desteklemektedir." ifadesini kullandı.
Almanya
Almanya Dışişleri Bakanı Annalena 
Baerbock, Rusya'nın sözde Donetsk ve 
Lugansk Halk Cumhuriyetlerini tanıma 
kararını geri almasını istedi.
Baerbock, Rusya Devlet Başkanı Vladimir 
Putin'in kararına ilişkin yaptığı yazılı 
açıklamada, "Rusya'yı kararından dönmeye 
ve Minsk anlaşmalarına uygun olarak 
diplomatik ve siyasi ihtilaf çözüm yoluna 
dönmeye çağırıyoruz." ifadesini kullandı.
Sözde Donetsk ve Lugansk Halk 
Cumhuriyetlerinin Putin tarafından 
tanınmasının uluslararası hukukun açık bir 
ihlali olduğunu belirten Baerbock, bunun 
barışçıl ve siyasi çözüme yönelik tüm 
diplomatik çabalara ciddi bir darbe 
olduğunu kaydetti.
AGİT'te yıllarca süren çabaların kasıtlı 
olarak yok edildiğine işaret eden Baerbock, 
tanıma kararının aynı zamanda 
Ukrayna'nın toprak bütünlüğü ve 
egemenliğinin bir başka ihlali anlamına 
geldiğini dile getirdi.

 Almanya'nın, uluslararası kabul görmüş 
sınırları konusunda Ukrayna'nın yanında 
yer aldığını hatırlatan Baerbock, 
"Uluslararası hukukun bu ihlaline yanıt 
vereceğiz. Bunu ortaklarımızla koordine 
ediyoruz." değerlendirmesinde bulundu.
Almanya Dışişleri Bakanı ayrıca, Rusya'ya 
Ukrayna sınırındaki askeri tehditleri 
ortadan kaldırması için çağrısını 
yineleyerek Rusya tarafından daha fazla 
askeri bir gerilime karşı açıkça uyarıda 
bulunduklarını bildirdi. Fransa  
Fransa Cumhurbaşkanı Emmanuel 
Macron, Rusya Devlet Başkanı Vladimir 
Putin'in Ukrayna'nın doğusundaki Rusya 
yanlısı ayrılıkçıların sözde yönetimlerini 
resmen tanıma kararı alarak uluslararası 
taahhütlerini ihlal ettiğini belirterek, 
Avrupa'nın bu ülkeye karşı yaptırım kararı 
almasını istedi.
Elysee Sarayından yapılan yazılı 
açıklamaya göre, Macron, Putin'in söz 
konusu kararını kınadı.
Bunun açıkça Rusya'nın uluslararası 
taahhütlerinin tek taraflı ihlali ve 
Ukrayna'nın egemenliğine saldırı 
olduğunu ifade eden Macron, Birleşmiş 
Milletler Güvenlik Konseyi'nde (BMGK) 
bu konuda acil toplantı yapılmasını ve 
Avrupa'nın yaptırım kararı almasını istedi.
Putin, Rusya'nın sözde Donetsk ve 
Lugansk Halk Cumhuriyetlerini 
tanınmasına imkan veren iki kararnameyi 
imzalamıştı.
İtalya
İtalya Dışişleri Bakanı Luigi Di Maio, 
İtalyan basınına yaptığı açıklamada, "Rus 
makamlarının, sözde ayrılıkçı Lugansk ve 
Donetsk Cumhuriyetlerini tanıma kararı, 
Minsk anlaşmalarına aykırı olduğu için 
kınanmalı ve diplomatik çözüm arayışında 
ciddi bir engel teşkil etmektedir. İtalya, 
Ukrayna'nın uluslararası düzeyde tanınan 
sınırları içinde toprak bütünlüğünü ve 
egemenliğini desteklemeyi sürdürüyor." 
ifadelerini kullandı. 

Bölgede tek taraflı atılan adımların, istikrar ve 
güvenlik koşullarının sağlanmasını engellediğini 
kaydeden Di Maio, tüm tarafları uygun formatta 
müzakere masasına dönme çağrısı yaptı.
Di Maio, Rusya'ya verilecek yanıtı koordine 
etmek üzere İtalya'nın, Avrupa Birliği ve 
NATO'daki ortaklarıyla sürekli iletişim halinde 
olduğunu da aktardı.
Ukrayna'nın doğusunda 2014'te Kiev 
yönetimine rağmen Rusya yanlısı ayrılıkçılar, 
Ukrayna topraklarında Donetsk Halk 
Cumhuriyeti ve Lugansk Halk Cumhuriyeti 
isminde iki ayrı sözde yönetim oluşturmuştu.
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, 
Ukrayna'nın doğusundaki Rusya yanlısı 
ayrılıkçıların sözde yönetimlerinin tanınmasına 
dair kararnameyi dün imzalamıştı.
Gürcistan 
Gürcistan Cumhurbaşkanı Salome Zurabişvili, 
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin'in, 
Ukrayna'nın doğusundaki Rusya yanlısı 
ayrılıkçıların sözde yönetimlerinin tanınmasına 
dair kararnameyi imzalamasını sert bir şekilde 
kınadı.
Zurabişvili, Twitter'dan yaptığı paylaşımda, 
Putin'in, Rusya'nın Donbas'taki ayrılıkçıların 
sözde yönetimlerini tanıyan kararnameyi 
imzalamasına tepki gösterdiklerini belirterek, şu 
ifadeleri kullandı:
"Rusya'nın, Ukrayna'nın Donetsk ve Lugansk 
bölgelerini tanımasını şiddetle kınıyoruz. Bu, 
topraklarımızın yüzde 20'sinin işgaline 
(2008'de) yol açan senaryonun tekrarıdır."
Mesajında, Ukrayna'nın toprak bütünlüğünü 
desteklediklerini aktaran Zurabişvili, "Gürcistan, 
Ukrayna'nın toprak bütünlüğü ve barışını 
desteklemek için Ukrayna ve Başkan 
Zelenskiy'nin yanında yer alıyor." ifadelerine yer 
verdi.
Gürcistan Başbakan Yardımcısı ve Dışişleri 
Bakanı David Zalkaliani da Rusya'nın kararının 
uluslararası hukuk ilkelerinin ihlal edilmesi 
olduğunu belirterek, Rusya'nın 2008'de 
Gürcistan'a uyguladığı şiddet politikasını şimdi 
Ukrayna'ya yönelik kullandığını kaydetti.
KAYNAK:AA
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Реакция мира на решение России признать 
сепаратистские правительства в Украине

Многие страны отреагировали на решение России официально признать так 
называемые администрации пророссийских сепаратистов на востоке Украины.
Члены Европейского Союза (ЕС) Австрия, 
Нидерланды, Чехия и Словакия 
отреагировали на решение России 
официально признать так называемые 
администрации пророссийских сепаратистов 
на востоке Украины.
Премьер-министр Австрии Карл Нехаммер 
заявил в Твиттере, что решение президента 
России Владимира Путина является явным 
нарушением Минских соглашений и 
«оскорблением» уже предпринимаемых 
дипломатических усилий по мирному 
урегулированию.
Словакия 
Премьер-министр Словакии Эдуард Хегер 
заявил, что они солидарны с Украиной и 
осудили решение, принятое Россией.
Хегер отметил, что недопустимо 
официальное признание так называемых 
администраций пророссийских сепаратистов 
на востоке Украины в процессе, когда 
предпринимаются дипломатические усилия 
для мирного решения.
Чешская Республика 
Премьер-министр Чехии Петр Фиала также 
заявил, что решение России нарушает 
международное право и является открытой 
«агрессией» против суверенной страны.
Министр иностранных дел Нидерландов 
Вопке Хекстра осудил решение президента 
России Владимира Путина официально 
признать так называемые администрации 
пророссийских сепаратистов на востоке 
Украины.
Голландия
Хукстра в своем аккаунте в социальной сети 
по этому поводу заявил: «Признание 
сепаратистских территорий в Украине 
является явным нарушением 
международного права, территориальной 
целостности Украины и Минских 
соглашений. тесная координация с нашими 
партнерами по ЕС и НАТО». поделился.
Ирландия
В ответ на решение президента России 
Владимира Путина официально признать 
так называемые администрации 
пророссийских сепаратистов на востоке 
Украины министр иностранных дел 
Ирландии Саймон Ковени заявил, что его 
страна поддерживает четкий и решительный 
ответ Европейского союза (ЕС), включая 
санкции против России.

В своем посте в Twitter Ковени заявил, что 
решение России признать так называемые 
Донецкую Народную Республику и 
Луганскую Народную Республику 
«противоречит международному праву».
"Ирландия непоколебимо поддерживает 
суверенитет и территориальную 
целостность Украины в пределах ее 
международно признанных границ и ее 
право выбирать свой собственный путь 
внешней политики и политики 
безопасности", - сказал министр Ковени. 
дал свою оценку.
Подчеркнув, что решение России является 
явным нарушением территориальной 
целостности Украины, Ковени отметил, 
что рассматриваемое решение также 
является явным и односторонним 
нарушением Минских соглашений.
«Ирландия поддерживает четкий и 
решительный ответ ЕС, включая 
дополнительные санкционные меры», — 
сказал Ковени. использовал фразу.
Германия
Министр иностранных дел Германии 
Анналена Бербок потребовала от России 
отменить свое решение о признании так 
называемых Донецкой и Луганской 
народных республик.
В письменном заявлении по поводу 
решения президента России Владимира 
Путина Бербок сказал: «Мы призываем 
Россию отменить свое решение и 
вернуться на путь дипломатического и 
политического урегулирования конфликта 
в соответствии с Минскими 
договоренностями». использовал фразу.
Заявив, что признание Путиным так 
называемых Донецкой и Луганской 
народных республик является явным 
нарушением международного права, 
Бербок отметил, что это серьезный удар по 
всем дипломатическим усилиям, 
направленным на мирное и политическое 
решение.
Указав, что многолетние усилия в ОБСЕ 
были преднамеренно разрушены, Бербок 
сказал, что решение о признании также 
является еще одним нарушением 
территориальной целостности и 
суверенитета Украины.

Напомнив, что Германия поддерживает 
Украину на ее международно признанных 
границах, Бербок сказал: «Мы ответим на 
это нарушение международного права. Мы 
согласовываем это с нашими партнерами». 
дал свою оценку.
Министр иностранных дел Германии 
также повторил свой призыв к России 
устранить военные угрозы на границе с 
Украиной, прямо предупредив о 
дальнейшей военной напряженности со 
стороны России. 
Франция  
Президент Франции Эммануэль Макрон 
заявил, что президент России Владимир 
Путин нарушил свои международные 
обязательства, официально признав так 
называемые администрации 
пророссийских сепаратистов на востоке 
Украины, и потребовал от Европы принять 
решение о санкциях против этой 
страны.Согласно письменному заявлению 
Елисейского дворца, Макрон осудил 
решение Путина.
Выразив, что это явное одностороннее 
нарушение Россией международных 
обязательств и посягательство на 
суверенитет Украины, Макрон потребовал 
срочного проведения заседания в Совете 
Безопасности ООН (СБ ООН) по этому 
вопросу и принятия Европой 
санкционного решения.
Путин подписал два указа, позволяющих 
России признать так называемые 
Донецкую и Луганскую народные 
республики.
Италия
Министр иностранных дел Италии Луиджи 
Ди Майо заявил в заявлении для 
итальянской прессы: «Решение российских 
властей признать так называемые 
сепаратистские республики Луганскую и 
Донецкую следует осудить, поскольку оно 
противоречит Минским соглашениям и 
представляет собой серьезное препятствие 
к поиску дипломатического решения.
Отметив, что предпринятые в регионе 
односторонние шаги препятствуют 
установлению условий стабильности и 
безопасности, Ди Майо призвал все 
стороны вернуться за стол переговоров в 
надлежащем формате.

Ди Майо также отметил, что Италия 
находится в постоянном контакте со 
своими партнерами по Евросоюзу и НАТО 
для координации ответных действий 
России.
Несмотря на киевскую администрацию на 
востоке Украины в 2014 году 
пророссийские сепаратисты 
сформировали два так называемых 
правительства на территории Украины, 
Донецкую Народную Республику и 
Луганскую Народную Республику.
Президент России Владимир Путин вчера 
подписал указ о признании так 
называемого правления пророссийских 
сепаратистов на востоке Украины.
Грузия 
Президент Грузии Саломе Зурабишвили 
резко осудила подписание президентом 
России Владимиром Путиным указа о 
признании так называемого правления 
пророссийских сепаратистов на востоке 
Украины.
В своем посте в Twitter Зурабишвили 
заявила, что отреагировала на подписание 
Россией указа о признании так 
называемой администрации сепаратистов 
на Донбассе, и использовала следующие 
выражения:
«Мы решительно осуждаем признание 
Россией Донецкой и Луганской областей 
Украины. Это повторение сценария, 
который привел к оккупации (в 2008 году) 
20 процентов нашей земли».
В своем послании Зурабишвили заявила, 
что они поддерживают территориальную 
целостность Украины, «Грузия 
поддерживает Украину и президента 
Зеленского, чтобы поддержать 
территориальную целостность и мир 
Украины». сделал заявления.
Вице-премьер и министр иностранных дел 
Грузии Давид Залкалиани также заявил, 
что решение России является нарушением 
принципов международного права, и 
отметил, что политика насилия России в 
отношении Грузии в 2008 году теперь 
используется против Украины.
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MİT tırlarını ihbar ederek, ülke-
sine ihanet eden sözde gazeteci 

alçak piyonun mahkemesinde hazır 
bulunarak , mahkeme heyetini baskı 
altına almaya çalışan CHP, HDP mil-
letvekilleri ile birlikte hareket eden 
Hristiyan kulübünün (AB) İstanbul 
başkonsolusları açık destekleri ile suç 
işlemişlerdir.

Bu gazeteci müsvettesi, iyi bir uşak 
olduğunu isbat etmiştir. Ağababaları-
nın desteğine acil ihtiyacı vardır. Ağa 
babaları da bu zor gününde piyon-
larını yalnız bırakmadılar. Anayasa 
mehkemesinin siyasi kararından 
sonra serbet bırakılan bu aşşağılık 
uşak, yeniden içeri girme korkusuna 
kapılmıştır. Yeniden tutuklanması 
gündeme gelen bu ihanetçi piyonu 
kurtarma operesyonu başlatılmıştır. 
Amerikan gazeteleri Türk Silahlı 
Kuvvetlerini resmen ihtilal yapmaya 
davet ederek, böyle bir ihtilali meşru 
olarak kabul edip “sizinle Amerika 
çalışmada sakınca görmez” şeklin-
deki açıklamaları, Avrupalı haçlı 
şeytanların düşünceleri ile birebir 
örtüşmektedir.

Ancak, Ülkemizin öyle yiğit bir lideri 
var ki, tüm bu alçaklara, yaptıkları 
alçaklıkları yüzlerine çekinmeden 
haykırmaktadır. İstanbul başkonso-
luslarına hadlerini bildirerek, adam 
gibi davranmaları yönünde çağrıda 
bulunarak, son sözünü söylemiştir. 

Teröristlerin bildirilmesine ragmen 
Belçika’nın “bu sözleri ciddiye alma-
ması” ve intihar saldırıları ile karşı 
karşıya kalması ise Belçika hükümeti-
ne adeta sekiz şiddetinde bir deprem 
yaşatmıştır.

Keza; Avrupa Birliğinin samimiyet-
siz, ikiyüzlü olduğunu söyleyerek, 
haçlı şeytanların ülkemize karşı sa-
mimi ve dürüst olmadıklarını ifade 
etmiştir. 

Amerika’nın yanlış politikasını çe-
kinmeden haykırmıştır. Başkanın bu 
yiğit duruşu düşmanlarımızın içine 
korku sokmuş ve telaşlandırmıştır.

Değerli okurlarım, samimiyetimle 
ifade ediyorum ki hiç bir siyasi par-
tiyi övme ya da yerme gibi bir gayret 
içinde değilim. 

Lütfen gelin birlikte düşünüp, değer-
lendirelim. 

Amerikanın, Rusyanın, Avrupalı haçlı 
şeytanların içinde bizim iyiliğimizi 
düşünebilecek bir Allahın kulu var 
mı?  

Bu alçaklar bizim dostumuz olabilir-
ler mi? 

Ellerinden gelse bizi bir kaşık suda 
boğarlar. Şu andaki çabaları da bu-
dur. Bir de ülkemiz içindeki hainlere 
bakalım. HDP ve HDP’leşmış CHP, 
paralelin FETOŞ’u ve diğer terör ör-
gütlerinin işbirliğini görmemek için 
kör olmak lazım. 

Gazete manşetlerine şöyle bir göz 
attığımızda, Beşiktaş Belediyesince 
işlerine son verilen DHKP militan-
larından bahsediliyor. Şimdi ben 
CHP’ye ve HDP’ye oy veren değerli 
vatandaşlarımdan ricam şudur; oy-
larınızla destek olduğunuz bu parti-
lerin yaptıklarını sağlıklı bir şekilde 

değerlendirmenizi istiyorum. Bunlar 
düşmanlarımızla işbirlii yaparak ül-
kemiz yönetimini geçmişte olduğu 
gibi bu günde emperyalist güçlerin 
emrine tahsis etmeye çalışmaktadır-
lar. Bu alçaklara fırsat vermemek için 
gelecekte oylarınızla bunları sandığın 
dibine gömeceğinizden de eminim.

Bu ülke bizim herşeyimiz. Bu ülke bi-
zim onurumuz. Bu ülke bizim namu-
sumuz. Bu ülke için her gün şehitler 
vermekteyiz. Canımızla, kanımızla 
kazandığımız ülkemize göz dikenle-
rin gözlerini çıkarırız. İçimizdeki iha-
netçileri deşifre etmek zorundayız. 
Ülkemize sahip çıkmak zorundayız. 

Ülkemizi yönetenler doğru yoldadır. 
Onların yanında olmalıyız. Onlara 
manevi destek vermeliyiz. Ülkemizi 
yönetenlerin doğru olduklarının 
isbatı, düşmanlarımızın yönetimi de-
virmek yönüde verdiği çabalardır. Bu 
alçaklara fırsat vermeyelim…

Mesele parti meselesinden çıktı. 
Mesele Vatan meselesidir. Bizi Su-
riyelileştirmek isteyen bu alçaklara 
karşı birlik olmak zorundayız. İşbir-
likçilerini deşifre etmeliz. İhanetçileri 
yanlızlaştırmalıyız. Geçen yazımda 
da bahsetmiştim. Yaşar Okuyan 
Ulusal TV’de iki eski Bakanla birlikte 
program yapmaktadır. Programın 
tek bir hedefi var. Hükümeti ve sayın 
Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ı kötü-
lemek… Bu onların görüşüdür saygı 
duyarız. Ancak, Programının so-
nunda çok önemli bir ifade kullandı, 
Sayın Okuyan: “Biz meclis içinde de 
Meclis dışında da, Erdoğanla kavga 
ederiz. Erdoğan’ı düşürene kadar da 
kavga edeceğiz. Ancak Emperyalist 
güçler tarafında bir operasyon düzen-
lenirse biz Erdoğanın yanıda oluruz” 
İşte bu sözler,  adam gibi milli duruşu 
göstermektedir. İşte ülkesini sevmek 
budur. İşte Türkiyeli olmak budur. 
İşte Milli olmak budur. İşte adam ol-
mak budur. Bu duruş tüm aydınlarca 
ve yurttaşlarca benimsenmelidir. 

Erdoğan’a karşı olabilirsiniz. 
Erdoğan’ı sevmeye bilirsiniz. Erdo-
ğanın yönetimini benimsemeyebi-
lirsiniz. Bunlar, ülke düşmanları ile 
işbirliği yaparak ihanet etmemizi 
gerektirmez. Allah yanlışa itmesin. 
Doğru şeyler yapmamıza yardım et-
sin. Başka ülke yok. Hepimiz aynı ge-
minin içindeyiz. Gemimizi sağlıklı bir 
limana yaklaştırmak zorundayız.

Bu kötü günleri geride bırkacağız. 
Ülkemiz tam bağımsız bir ülke ola-
caktır. Bundan hiç bir kuşkum yok-
tur. Hiçbir dış güç bize talimat vere-
meyecektir. 

Yaşasın bağımsız Türkiye. 

Kahrolsun emperyalizm. 

Kahrolsun emperyalizme hizmet 
eden yerli uşaklar. 

Saygılarımla.

Республиканская народная
партия и Демократическая на-

родная партия, обличив КАМАЗы 
НРС, отмечая предательство наро-
ду и проявляя давление на суд за 
не привлечение к ответственности, 
совместно с генконсульствами 
Христианского клуба (ЕС) в Стам-
буле, обвиняют НРС.

Эта журналистская статья дока-
зала, каким хорошим слугой он 
оказался. Нуждается в поддержке 
взрослых. Взрослые же, в свою 
очередь, не могли не поддержать 
своих пешек. После освобождения 
пешек, в результате решения Кон-
ституционного суда, заново попали 
под суд. После ареста, заново нача-
лись попытки освобождения этих 
пешек-предателей. Американские 
газеты, приглашая вооруженные 
силы Турции на осуществление 
переворота, приняв переворот, как 
официальный, слова «Америка не 
получает возражения» вместе с ев-
ропейскими христианскими демо-
нами пришли к единству. 

Однако, наша страна управляется 
таким лидером, что не стесняется 
крикнуть тем пешкам, совершив-
ших низости. Он призвал вести 
себя подобающе, сообщив о своей 
точки зрения генконсульствам в 
Стамбуле, закончил речь. 

Несмотря на предупреждения тер-
рористов, непослушание Бельгии, 
«не придав внимания», она была 
обречена на взрывы смертников, 
Бельгия устроила правительству 
землетрясение, шкалой в 8 баллов. 

«Евросоюз двуличен и неискренен, 
христианские демоны не честны с 
нашей страной» - отмечает Кеза. 

Не стесняясь указал на неправиль-
ную американскую политику. Сме-
лое поведение нашего лидера ввело 
Америку в страх и тревогу.

Дорогие читатели, я с искренно-
стью вам заявляю, что не пытаюсь 
раскритиковать или похвалить в 
СМИ.

Пожалуйста, приходите, вместе 
будем думать о данной проблеме 
одиночества. 

Есть ли слуга Аллаха среди амери-
канцев, европейцев, русских и хри-
стианских демонов? 

Могут ли эти низшие люди быть 
нашими друзьями?

Было им по рукам, они бы нас уто-
пили в ложке воды. На данные мо-
мент следующие попытки. А также 
посмотрим на Саадат нашей стра-
ны. Нужно стать слепым, чтобы 
закрыть глаза на то, как ДПН, РНП 
работает параллельно с ФЕТОШем 
и не видеть сотрудничества с тер-
рористических организаций.

На манжетах газет, пробегая по 
страничкам, в глаза бросается 
дискуссия о боевиках со стороны 
DHKP, давшее конец работе му-
ниципалитету Бешикташ. Сейчас 
же хочу попросить дорогих соо-
течественников в том, чтобы при 
голосовании за ДПН и РНП, совер-
шали свой выбор, хорошо взвесив. 
Они заключают договора с нашими 
врагами, возвращая в нашу страну 
империалистическое правление. 

Примите к сведению и сделайте 
правильный выбор. 

Это страна – наше все наша гор-
дость, наша честь.

Мы ежедневно переживаем жер-
твы, павших во имя страны. Мы 
выколем глаза тем, кто позарится 
на нашу страну, защищенной мно-
гими жизнями и кровопролити-
ями. Мы должны погасить в себе 
предательство. Мы должны беречь 
свою страну. 

Правительство нашей страны на 
правильном пути. Мы должны 
быть с ними и морально поддер-
жать. В доказательство, что пра-
вительство нашей страны на пра-
вильном пути, хочется отметить 
попытки свергнуть правителей 
наших врагов. Не будем давать вра-
гам никакой возможности… 

Проблема вышла из проблемы 
партии. Проблема – это проблема 
Родины. 

Мы должны противостоять вся-
ким низостям, пытающихся нас 
сломить. Мы должны избавиться 
от тех, кто вступал сотрудниче-
ство. Изолировать предателей. 
Как я рассказывал в прошлой 
программе. Яшар Окуян, ведущий 
национального ТВ, встречается в 
своей программе с министрами. У 
программы только одна цель – это 
критика правительства и президен-
та Эрдогана… Это их мнение, мы 
уважаем. Однако, в конце програм-
мы использовал выражение, на 
которое хочу обратить ваше вни-
мание, «Мы как в пределах, так и за 
пределами совета сможем драться 
с Эрдоганом. Будем драться с ним, 
пока его не свергнут. Однако, если 
будет со стороны империалисти-
ческих сил будут осуществляться 
какие-либо операции, мы будем 
рядом с ним». Вот именно эти 
слова, показывает национальную 
позицию. Это и есть любовь к ро-
дине. Вот оно быть националистом, 
человеком. Эту позицию должен 
принять каждый. 

Вы можете быть против Эрдогана, 
можете не любить его, не прини-
мать его правление. Это не сделает 
нас предателями. Пусть Всевыш-
ний Аллах оградит от ложного 
пути, поможет делать во благо. Нет 
другой страны. Мы все на одном 
корабле и должны приблизить его 
к хорошему порту. 

Эти плохие останутся позади. 
Наша страна будет независимой. В 
этом у меня нет сомнений. Никакая 
страна не в праве нам указывать. 

Да здравствует независимая Тур-
ция. 

Пусть будет проклят империализм. 

Пусть будут прокляты местные 
пешки, служащие империализму.

С Уважением.

İDRİS ORTAKAYA       

HAÇLI ŞEYTANLARDAN 
PİYONLARINA AÇIK 
DESTEK

ПОДДЕРЖКА 
ХРИСТИАНСКИХ ДЕМОНОВ 
СВОИМ ПЕШКАМ
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İran Dışişleri Bakanlığı: 
Nükleer görüşmelerde geriye 
en zor konular kaldı
İran Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Said 
Hatibzade, Avusturya'nın başkenti Viyana'da 
devam eden nükleer görüşmelerde önemli 
ilerleme kaydedildiğini fakat geriye en zor 
konuların kaldığını söyledi.

İran'ın resmi ajansı IRNA'ya göre 
Hatibzade, başkent Tahran'daki 
Dışişleri Bakanlığı binasında 
düzenlediği haftalık basın 
toplantısında, Viyana'da devam eden 
nükleer müzakerelere ilişkin 
açıklamalarda bulundu.
Hatibzade, "Müzakerelerde önemli 
ilerleme kaydedildi. Görüşülecek konu 
sayısı azaldı. Fakat bundan sonra geriye 
en zor, en ciddi ve kilit konular kaldı." 
dedi.
Avrupa ve ABD'nin alacağı kararları 
beklediklerini ve bu konuda henüz bir 
ilerleme kaydedilemediğini dile getiren 
Hatibzade, şunları kaydetti:
"Eğer kırmızı çizgilerimizin ve İran 
halkının hak ve hukukunun görmezden 
gelindiği bir noktaya gelirsek, anlaşma 
yapmayız. Hiçbir zaman İran halkının 
haklarından taviz vermeyeceğiz."
ABD'nin İran'la bazı konuları direkt 
görüşmek istediğini belirten Hatibzade, 
"Washington yönetimi, bu talebini eski 
Başkan Donald Trump döneminde de 
gündeme getirmişti. 

Fakat bu talep, Trump'ın diğer 
işleri gibi şov amaçlıydı. Bazı 
konuları dolaylı olarak ABD'yle 
görüşüyoruz." ifadelerini kullandı.
İran'ın nükleer faaliyetleri 
konusundaki Kapsamlı Ortak 
Eylem Planı (KOEP) olarak 
adlandırılan anlaşma, Birleşmiş 
Milletler Güvenlik Konseyinin 5 
daimi üyesi (İngiltere, ABD, Çin, 
Fransa, Rusya) ile Almanya ve İran 
arasında 2015 yılında imzalanmıştı.
Eski ABD Başkanı Donald 
Trump'ın 2018'de ülkesini tek 
taraflı olarak anlaşmadan çekmesi 
kararı sonrasında İran'a uygulanan 
ekonomik yaptırımlar tekrar 
uygulamaya konulmuştu. Bunun 
üzerine Tahran yönetimi nükleer 
faaliyetlerine aşamalı olarak geri 
dönmüştü.
KOEP'in yürürlüğe konulmasına 
yönelik görüşmeler, Kasım 2021'de 
Avusturya'nın başkenti Viyana'da 
başlamıştı.
KAYNAK: AA

МИД Ирана: Самые 
сложные вопросы остаются 
в ядерных переговорах

Официальный представитель МИД Ирана Саид 
Хатибзаде заявил, что в продолжающихся 
ядерных переговорах в Вене, столице Австрии, 
был достигнут значительный прогресс, но самые 
сложные вопросы остались.
По сообщению официального 
иранского агентства IRNA, 
Хатибзаде сделал заявления 
относительно продолжающихся 
ядерных переговоров в Вене на 
еженедельной пресс-конференции, 
которая проходила в здании 
министерства иностранных дел в 
Тегеране.
Хатибзаде сказал: «В переговорах 
достигнут значительный прогресс. 
Количество тем для обсуждения 
уменьшилось. Но после этого 
остались самые сложные, самые 
серьезные и ключевые вопросы». 
сказал.
Заявив, что они ждут решений, 
которые будут приняты Европой и 
США, и что никакого прогресса в 
этом отношении нет, Хатибзаде 
сказал:
«Если мы дойдем до того, что наши 
красные линии, а также права и 
законы иранского народа будут 
игнорироваться, мы не заключим 
сделку. Мы никогда не поступимся 
правами иранского народа».Заявив, 
что США хотели обсудить 
некоторые вопросы с Ираном 
напрямую, Хатибзаде сказал:

 «Вашингтонская администрация 
вынесла это требование на повестку 
дня еще в период бывшего 
президента Дональда Трампа. 
Однако это требование было чисто 
демонстративным, как и другие 
работы Трампа. обсуждают 
некоторые вопросы косвенно с 
США». использовали фразы.
Соглашение, получившее название 
Совместный всеобъемлющий план 
действий (COEP) по ядерной 
деятельности Ирана, было 
подписано в 2015 году между 5 
постоянными членами Совета 
Безопасности ООН (Англия, США, 
Китай, Франция, Россия) и 
Германией и Ираном.
Экономические санкции, введенные 
против Ирана, были восстановлены 
после решения бывшего президента 
США Дональда Трампа в 
одностороннем порядке выйти из 
соглашения в 2018 году. После этого 
администрация Тегерана постепенно 
вернулась к своей ядерной 
деятельности.
Обсуждения реализации КОЭП 
начались в Вене, Австрия, в ноябре 
2021 года.
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OĞUL

Ataların kaç Kıta’da at koşturdu,
Nice devletler kurdu, Necip Milleti coşturdu,

Peygamberin övgüsüne mashar oldu,
Düştü hilal kaldıracaksın sen oğul !

Mücadelen kalkan kılıç değil iyi bil !
Ağlamak yaraşmaz gözlerini sil,

Teselliyi damarlarındaki asil kanda bul,
Sen Ecdadı torunusun unutma oğul !

Her türlü oyun geçmişte oldu,
Korkma her zalimin zulmü yarım kaldı,

Milletin tek dostu Allah oldu,
Sen insanlık pınarının suyunu iç oğul !

Birçok derdimiz var şu asırda,
Yaramız derin, derin kanasa da,

Toprakların küçültüp bırakılsa da,
Yarın cihan senin unutma oğul !

Allah için cihana hüküm eyle,
Doğruyu her yerde ama her yerde söyle,

Bana bakma zor diye öyle,
Sen zoru aşmak için varsın oğul !

Cihan seninle adalet bulsun,
Mazlumların yüzü gülsün,

Bütün dünya şunu iyi bilsin,
Türk’ün adı da sen, soyadı da sensin oğul!

İlim irfan ile yücelt sen milleti,
Ortadan kaldır karanlığı cehaleti,
Ne çıkar fakirlikten bırak sefaleti,

Sen çağa mühür vur oğul !

Ayda Merih›te seni görsünler,
Birçok icada işte bu Türk›ün desinler,

Kıyamete kadar Türk›ü böyle bilsinler,
Aklını, gönlünü iyi kullan oğul !

Sadece akılda , gönülde yetmez iyi bilmelisin,
Kendi nesline sen kendin merhem olmalısın,

Başka merhemler, hekimler arama sakın,
Derdin dermanı, kendindedir sakın unutma oğul...!

AB'den Rusya, Suriye, Myanmar'da 
kişi ve kuruluşlara yaptırım
Avrupa Birliği (AB) Konseyinden yapılan yazılı açıklamada, AB'nin Ukrayna'nın 
bağımsızlığı, egemenliği ve toprak bütünlüğünü tehdit eden eylemleri aktif olarak 
destekleyen 5 kişiyi daha yaptırım listesine aldığı belirtildi.
Bu 5 kişinin, 19 Eylül 2021'de yasa dışı olarak ilhak edilen Kırım yarımadasını ve Sivastopol 
Şehri'ni temsil etmek üzere seçilen Rusya Federasyonu Devlet Dumasının üyeleri ile 
Sivastopol seçim komisyonunun başkanı ve başkan yardımcısı olduğu aktarıldı.
DEAŞ
Konsey ayrıca Afganistan ve komşu bölgelerde faaliyet gösteren El Kaide ve DEAŞ ile 
bağlantılı iki grup ve iki kişiyi de AB yaptırım rejimine eklemeye karar verdiğini duyurdu.
Tedbirlerin Hindistan'ın alt kıtasındaki El Kaide'yi ve lideri Usame Mahmud'un yanı sıra 
DEAŞ Horasan yapılanmasının sözcüsü Aziz Azam'ı ve yine Hindistan'da faaliyet gösteren 
DEAŞ bağlantılı Hind Eyaleti'ni hedef alıyor.
Suriye
Konseyden yapılan ayrı bir açıklamada, Suriyeli oligark Rami Mahluf'un ailesinden 5 
kişinin Suriye'ye yönelik yaptırım rejimine dahil edildiği bildirildi.
Açıklamada, Mahluf'un ölümü sonrasında aile üyeleri tarafından devralınan varlıklarının 
Beşşar Esed rejiminin faaliyetlerini desteklemek için kullanılması ve doğrudan rejimin 
mülkiyetine geçerek, rejimin sivil nüfus üzerindeki şiddetli baskısına potansiyel olarak 
katkıda bulunma riskine değinildi.
Myanmar
Konseyden yapılan başka bir açıklamada da Myanmar'da 22 kişi ve 4 kuruluşun daha 
yaptırım listesine alındığı duyuruldu. Bu kişiler ve kuruluşlar, "1 Şubat 2021'deki askeri 
darbenin ardından devam eden vahim durum ve yoğunlaşan insan hakları ihlalleri 
nedeniyle" bakanlar, Devlet İdari Konseyi ve Birlik Seçim Komisyonu üyelerinin yanı sıra 
Myanmar Silahlı Kuvvetlerinin yüksek rütbeli üyelerinden oluşuyor. KAYNAK:AA

Санкции ЕС в отношении физических 
лиц и организаций в России, Сирии, 
Мьянме
В письменном заявлении Совета Европейского союза (ЕС) указано, что ЕС 
внес в санкционный список еще 5 человек, которые активно поддерживают 
действия, угрожающие независимости, суверенитету и территориальной 
целостности Украины. Сообщалось, что эти 5 человек являлись депутатами 
Государственной Думы РФ, избранными 19 сентября 2021 года от незаконно 
аннексированного Крымского полуострова и города Севастополя, а также 
председателем и заместителем председателя Севастопольского избирательная 
комиссия.
Даеш
Совет также объявил, что решил добавить к режиму санкций ЕС две группы 
и двух лиц, связанных с «Аль-Каидой» и ИГИЛ, действующими в 
Афганистане и соседних регионах.
Меры нацелены на «Аль-Каиду» на Индийском субконтиненте и ее лидера 
Усаму Махмуда, а также на Азиза Азама, представителя организации «Даиш 
Хорасан» и индийского государства, связанного с «Даиш», которое также 
действует в Индии. Сирия
В отдельном заявлении совета сообщается, что 5 членов семьи сирийского 
олигарха Рами Махлуфа включены в режим санкций против Сирии.
В заявлении подчеркивается риск того, что активы, перешедшие к членам 
семьи после смерти Махлуфа, будут использованы для поддержки 
деятельности режима Башара Асада и что они могут перейти в 
непосредственную собственность режима, что может способствовать 
жесткому давлению режима на гражданское население. Мьянма
В другом заявлении совета было объявлено, что 22 человека и еще 4 
организации в Мьянме внесены в санкционный список. Эти лица и 
организации являются высокопоставленными военнослужащими 
вооруженных сил Мьянмы, а также министрами, членами Государственного 
административного совета и Союзной избирательной комиссии, «в связи с 
продолжающейся тяжелой ситуацией и усилением нарушений прав человека 
после военного переворота в феврале 1 января 2021 года».
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Azerbaycan ve Rusya arasında 
"Müttefiklik Faaliyetleri 
Hakkında Beyanname" imzalandı

Rusya ile Azerbaycan arasında, "Müttefiklik 
Faaliyetleri Hakkında Beyanname" 
imzalandı.
Beyannameye, resmi temaslar için 
Moskova'da bulunan Azerbaycan 
Cumhurbaşkanı İlham Aliyev ile Rusya 
Devlet Başkanı Vladimir Putin imza attı.
Azerbaycan Cumhurbaşkanlığı internet 
sitesinde yayımlanan ve iki ülke ilişkilerini 
müttefiklik düzeyine çıkartılmasını öngören 
43 maddelik beyannamede, Rusya ile 
Azerbaycan arasında siyasi, askeri, 
ekonomik, ticari ve kültürel ilişkilerin 
geliştirilmesine ilişkin hususlar yer aldı.
Beyannameye göre Rusya ve Azerbaycan 
ilişkilerini, karşılıklı müttefiklik faaliyeti, iki 
ülkenin bağımsızlığı, egemenliği, 
sınırlarının dokunulmazlığına karşılıklı 
saygı, ayrıca birbirlerinin iç işlerine 
karışmama, yasal eşitlilik ve karşılıklı yarar, 
anlaşmazlıkların barışçıl yollarla çözülmesi 
ve güç kullanılmaması veya güçle tehdit 
etmemek ilkelerine bağlılık temelinde 
kuruyor.
Rusya ve Azerbaycan'ın kendi ulusal 
çıkarları doğrultusunda bağımsız dış 
politika yürüttüğü hatırlatılan 
beyannamede, iki ülkenin hem küresel hem 
de bölgesel çapta barışı güçlendirmek, 
istikrar ve güvenliği artırmak için iş birliği 
yaptığı belirtildi.
İki ülkenin güncel uluslararası meselelerde 
aynı veya yakın pozisyonları alacağı ifade 
edilen beyannameye göre Rusya ve 
Azerbaycan, taraflardan birinin görüşüne 
göre barışı tehdit edebilecek, barışı ihlal 
edebilecek veya taraflardan birinin güvenlik 
çıkarlarını etkileyebilecek durumlar 
oluştuğunda aynı zamanda bu gibi 
durumların oluşması tehdidi ortaya 
çıktığında durumu çözmek için acil 
istişareler yapacak.
Rusya ve Azerbaycan, taraflardan birinin 
görüşüne göre iki ülke arasındaki stratejik 
ortaklığa ve müttefik ilişkilerine zarar 
verebilecek her türlü eylemden kaçınacak.
Beyannameye göre Rusya ve Azerbaycan, 
kendi topraklarında taraflardan diğerinin 
egemenliğine, bağımsızlığına ve toprak 
bütünlüğüne karşı faaliyetleri kararlılıkla 
engelleyecek.Ulusal çıkarları karşılayan ve 
üçüncü ülkelere yönelik olmayan ikili askeri 
ve politik işbirliği geliştirmeyi öngören 
beyannameye göre Rusya ve Azerbaycan 
askeri iş birliğini geliştirecek. Taraflar, silah 
ve askeri teçhizatın bakım, onarım ve 
modernizasyonu için hizmet merkezlerinin 
oluşturulmasının yanı sıra çeşitli askeri 
ürünlerin ortak üretiminin organizasyonu 
için çabalarını yoğunlaştıracak.

Beyannameye göre Rusya ve 
Azerbaycan, güvenliği sağlamak, barış ve 
istikrarı korumak için BM Şartı, farklı 
uluslararası anlaşmalar ve taraflardan 
her birinin uluslararası yasal 
yükümlülüklerini dikkate alarak 
birbirlerine askeri yardım sağlamayı 
düşünebilir.
Üçüncü ülkeler aracılığıyla 
gerçekleştirilenler de dahil olmak üzere, 
birbirlerine karşı herhangi bir eylemde 
bulunmaktan kaçınmayı taahhüt eden 
Rusya ve Azerbaycan, uluslararası 
terörizme, aşırılıkçılığa ve ayrılıkçılığa, 
ulusötesi organize suçlara, silah, 
uyuşturucu ve insan ticareti ve siber 
suçlara aynı zamanda da yeni güvenlik 
tehditleriyle mücadelede ve onların 
etkisiz hale getirilmesinde çabalarını 
birleştirecek.
Rusya ve Azerbaycan'ın, karşılıklı yarar 
sağlayan ticaret, ekonomik, yatırım, 
bilimsel ve teknik işbirliğini 
derinleştirmeyi, üretim ve bilimsel 
işbirliğini artırmayı ve her türlü 
mülkiyet türünden ekonomik varlıklar 
arasındaki doğrudan temasları niteliksel 
olarak yeni bir düzeye çıkarmayı 
amaçladığı belirtilen beyannameye göre 
taraflar, diğer tarafın çıkarlarına 
doğrudan veya dolaylı olarak zarar veren 
herhangi bir ekonomik faaliyette 
bulunmaktan kaçınacak.
Taraflar, ulusal mevzuatları çerçevesinde 
metalurji, petrol, gaz ve ağır makine 
sanayii, havacılık, otomotiv, kimya, ilaç 
ve hafif sanayi, tarım, yol yapımı ve gıda 
makine işletmeleri arasındaki ekonomik 
bağları daha da geliştirecek.
Rusya ve Azerbaycan karşılıklı 
ödemelerde ulusal para birimlerinin 
kullanımına, banka kartlarına ortak 
hizmet de dahil olmak üzere ödeme 
sistemlerinin uyumluluğuna ve iki 
ülkenin bankaları arasında doğrudan 
ilişkilerinin geliştirilmesine olanak 
sağlayacak.
Taraflar, kendi topraklarından geçen 
uluslararası ulaştırma koridorlarının 
güvenliğinin ve kesintisiz işleyişinin 
sağlanmasına yönelik olarak 
birbirlerinin çabalarını destekleyecekler, 
ulusal mevzuat ve ikili anlaşmalar 
çerçevesinde birbirlerinin transit geçişi 
için elverişli koşullar yaratacak.
Beyannameye göre Rusya ve Azerbaycan 
nükleer enerjinin barışçıl kullanımında 
karşılıklı yarar sağlayan işbirliği 
geliştirme olasılığını değerlendirecek.

«Декларация о союзнической 
деятельности» подписана 
между Россией и 
Азербайджаном

 Стороны активизируют работу по 
созданию сервисных центров по 
техническому обслуживанию, ремонту и 
модернизации вооружения и военной 
техники, а также по организации 
совместного производства различной 
продукции военного назначения.

Согласно декларации, Россия и 
Азербайджан могут рассмотреть вопрос 
об оказании друг другу военной помощи 
в целях обеспечения безопасности, 
поддержания мира и стабильности с 
учетом Устава ООН, различных 
международных договоров и 
международно-правовых обязательств 
каждой из сторон.

Обязавшись воздерживаться от каких-
либо действий друг против друга, в том 
числе через третьи страны, Россия и 
Азербайджан привержены борьбе с 
международным терроризмом, 
экстремизмом и сепаратизмом, 
транснациональной организованной 
преступностью, торговлей оружием, 
наркотиками и людьми, 
киберпреступностью, а также с новыми 
угрозами безопасности и объединят 
свои усилия для их нейтрализации.

Согласно декларации, Россия и 
Азербайджан нацелены на углубление 
взаимовыгодного торгово-
экономического, инвестиционного и 
научно-технического сотрудничества, 
наращивание производственного и 
научного сотрудничества, поднятие на 
качественно новый уровень 
непосредственных контактов между 
хозяйствующими субъектами всех форм 
собственности. участие в любой 
экономической деятельности, которая 
прямо или косвенно наносит ущерб его 
интересам.

Стороны будут и далее развивать 
экономические связи между 
предприятиями металлургии, 
нефтегазового и тяжелого 
машиностроения, авиационной, 
автомобильной, химической, 
фармацевтической и легкой 
промышленности, сельского хозяйства, 
дорожно-строительного и пищевого 
машиностроения в рамках их 
национального законодательства.

Россия и Азербайджан допустят 
использование национальных валют во 
взаимных расчетах, совместимость 
платежных систем, в том числе 
совместное обслуживание банковских 
карт, развитие прямых отношений 
между банками двух стран.

Стороны будут поддерживать усилия 
друг друга по обеспечению безопасности 
и бесперебойного функционирования 
международных транспортных 
коридоров, проходящих через их 
территории, и будут создавать 
благоприятные условия для транзитного 
проезда друг друга в рамках 
национального законодательства и 
двусторонних соглашений.

Согласно декларации, Россия и 
Азербайджан рассмотрят возможность 
развития взаимовыгодного 
сотрудничества в области мирного 
использования атомной энергии.

«Декларация о союзнической 
деятельности» была подписана между 
Россией и Азербайджаном.
Декларацию подписали Президент 
Азербайджана Ильхам Алиев и 
Президент России Владимир Путин, 
находившиеся в Москве для 
официальных контактов.
В опубликованной на сайте 
Президиума Азербайджана 
декларации из 43 пунктов, 
предусматривающей поднятие 
отношений двух стран на уровень 
союзничества, рассматриваются 
вопросы развития политических, 
военных, экономических, торговых и 
культурных отношений между 
Россией и Азербайджаном. 
произошло.
Согласно декларации, Россия и 
Азербайджан строят свои отношения 
на основе взаимной союзнической 
деятельности, независимости двух 
стран, взаимного уважения 
нерушимости их границ, а также 
соблюдения принципов 
невмешательства во внутренние дела 
друг друга. , юридическое равенство и 
взаимная выгода, мирное 
урегулирование споров и 
неприменение силы или угрозы 
силой.
Напоминая о том, что Россия и 
Азербайджан проводят независимую 
внешнюю политику в соответствии 
со своими национальными 
интересами, в декларации говорится, 
что две страны сотрудничают для 
укрепления мира, повышения 
стабильности и безопасности как на 
глобальном, так и на региональном 
уровне.
Согласно декларации, в которой 
указано, что две страны будут 
занимать одинаковые или близкие 
позиции по текущим 
международным вопросам, Россия и 
Азербайджан, по мнению одной из 
сторон, принимают срочные меры 
для разрешения ситуации, когда 
могут возникать ситуации, которые 
могут угрожать миру, нарушать мир 
или затрагивать интересы 
безопасности одной из сторон, и в то 
же время угрожать возникновением 
таких ситуаций.
Россия и Азербайджан будут 
воздерживаться от любых действий, 
которые, по мнению одной из сторон, 
могут нанести ущерб 
стратегическому партнерству и 
союзническим отношениям между 
двумя странами.
Согласно декларации, Россия и 
Азербайджан будут решительно 
пресекать действия против 
суверенитета, независимости и 
территориальной целостности друг 
друга на своей территории.
Согласно декларации, 
предусматривающей развитие 
двустороннего военно-политического 
сотрудничества, отвечающего 
национальным интересам и не 
направленного против третьих стран, 
Россия и Азербайджан будут 
развивать военное сотрудничество. 

KAYNAK:AA
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Ulvi dinimiz İslam; ırkçılığı 
reddettiğini bu şekilde belirtmiş, “ 
ırkçılığa çağıran bizden 
değildir, ırkçılık için savaşan 
bizden değildir, 
ırk-çılık üzere asabiyye uğruna 
ölen bizden 
değildir. ” diye-rek bu konunun 
altını radikal bir  C.C.) , Kuran-ı 
Kerim de Hz Allahın açıkca 
ayrımcılığı şiddetle reddeden birçok 
Ayet-i Kerime ile tüm insanlığa 
ayrımcılık ve bölücülüğü 
yasaklamış, fitneyi en büyük 
günahlardan saydığını defaten 
zikretmiştir. 

Tüm bunlara rağmen bugün ço-
ğunluğu Müslüman olan ya da 
olduğunu iddia eden Ortadoğu 
coğrafyasında yaşayan halkların 
tamamına yakını bir diğerini acı-
madan katletmekte ce ne acıdır ki 
bunu da İslam adına yaptıklarını 
dile getirmektedir. Bugün bu ül-
kelere bakıldığında maalesef halk-
ların savaş içindeki bu coğrafyada 
evsiz, barksız, sefalet içerisinde; 
dinini, dilini, kültürünü ve hatta 
şerefini kaybetme tehlikesi ile kar-şı 
karşıya olduğu izahtan vareste-dir. 
Elbette Devleti olmayanın dili, 
kültürü, dini, şerefi de olmaz!!! Bu 
yüzden hep deriz ya; “Allah Devle-
te, Millete Zeval Vermesin” 

Ortadoğu Coğrafyası yüzlerce yıldan 
bu güne, maddi-manevi zenginlik, 
verimli Mezopotamya toprakları, 
eşi bulunmaz tarihi do-kusu ve 
mevcut yeraltı kaynakları açısından 
daima batılı devletlerin iştahını 
kabartmış ve bu toprak-lar üzerinde 
Sezar’ın meşhur “ Böl, Parçala, 
Yönet” taktiğini uy-gulamış 
maalesef ciddi anlamda başarı elde 
etmişlerdir. Bu proje o kadar eskiye 
dayanmaktadır ki yüzyıllarca cihana, 
İslam ahlakı, İslam hoşgörüsü ve kılı 
kırk yaran adaletiyle hükmeden 
Osmanlı İmparatorluğu’nu yavaş 
yavaş sin-sice içten çökertmiş, 
yerine bin bir cefa ve fedakarlık ile 
kurulan genç Türkiye 
Cumhuriyeti’nin henüz doğarken 
damarlarına sızmıştır. Lozan’da 
Türkler için; “bunların bir kitabı 
var ;    ( Kuran-ı Kerim)
o kitabı yok edebilir isek ancak 
Türkleri yok edebiliriz” şeklinde 
açıkça İslam düşmanlığını ortaya

koyan Batılı Devletler hedeflerine 
önce toplumda mevcut maneviya-
tı koymuşlardır. Yıllarca modern-
lik adı altında ahlaksızlığı, vahşi 
kapitalizm adı altında da ticari 
ahlaksızlığı bu topluma empoze 
ederek kişilerin hem özel ve hem 
de ticari hayatındaki ne kadar er-
dem, ilke ve inancı var ise yok et-
meye çalışmışlardır. Netice olarak 
birbirine güvenmeyen bireyler, 
dolayısıyla birbirine güvenmeyen 
aileler ve sonuçta birbirine güven-
meyen bir toplum portresi ile kar-
şı karşıya kalınmıştır. Dış güçler 
bunları gerçekleştirirken maalesef 
ülkemiz içerisinde milli gibi gö-
rünen ancak maalesef gayri milli 

unsurlardan çokça faydalanmış-
lardır. Bunlar hayatın her alanın-
da; iş, siyaset, medya dünyasında 
var olduğu gibi devletin kendi 
kurumlarına dahi sızmış, kendini 
kamufle etmek suretiyle sinsice 
hedefe odaklanmışlardır.

İşte Ak Parti bu oyunu bozmuş ve 
geldiği günden bu yana eski 
Türkiye’nin alışageldiği bu gidişa-
ta bir dur demiş, toplumun özüne 
dönmesi ve silkelenip kendine 
gelmesi için ciddi bir milli duruş 
sergilemiştir. Türk toplumunun 
özünde var olan inancını, milli ve 
manevi değerlerini  yaşaması ve 
yaşatabilmesi için oldukça bü-yük 
gayret göstermiştir. Buradan Sayın 
Cumhurbaşkanımız başta olmak 
üzere Sayın Başbakanımıza ve ilk 
günden beri bu harekete inanıp 
gönül vermiş emeği geçen 

herkese sonsuz minnetlerimi 
sun-mak isterim. 

Tüm bunlar yaşanırken eski 
Türkiye’de var olan ciddi çeteler 
yok edilmiş, azınlık dediğimiz Er-
meni ve Rumlar Osmanlı’dan bu 
yana ilk kez rahat bir nefes almış 
insan olduklarını yeniden his-
setmişlerdir. İnsan!!! Yani Eşref-i 
Mahlukat! Yani yaratılmışların en 
üstünü! Cenab-ı Allah insanı 
eşrefi mahlukat olarak yaratır-
ken, Türk, Kürt, İngiliz, Arap v.s. 
diye ayırmamış, kendi katındaki 
üstünlüğü takva yönünden en 
ileri olana lütfetmiştir. Peki biz 
kim oluyoruz da yıllarca kardeşçe 
yaşadığımız, düşmana karşı omuz 
omuza savaştığımız, kız alıp vere-
rek akraba olduğumuz bir 
diğerini ötekileştirmek suretiyle 
dış güçle-rin ekmeğine yağ hem 
de tereyağı 

sürüyoruz. Yıllardan beri bu kur-
gu Türkiye’de farklı senaryolar ile 
sahneye konuluyor…

Bugünleri görebilmek için ne 
kadar süredir bekliyoruz millet-
çe… Ne zulüm gördü bu millet, 
ne acılar çekti yıllardır. Kendimi 
bildim bileli bir ötekileştirme, bir 
sen-ben davası var bu ülkede. İlk 
hatırladığım; sağcı solcu çekişme-
si, ardından alevi sünni meselesi, 
yıllardır hiç bitmeyen laik-şeriatçı 
ve hep kanayan yaramız Türk-
Kürt davası!!

Peki kime ne yarar sağladı bunca 
kavga, kan, gözyaşı? 

Devletimize ve milletimize yarar 
sağlamadığı kesin. Dış mihrak-
lar, şehit kanları ile sulanan bu 
mübarek topraklar ve üzerindeki 
bu necip millet ile ilgili hain se-
naryolarını tam bir istikrar ile 

uygulamaya devam ediyor. Her 
geçen gün yeni bir kurgu ile yeni 
algı operasyonlarına uyanıyoruz. 
Söz konusu dış mihraklar ve onla-
rın ülkemiz içerisindeki uzantıları 
öylesine sızmış ki içimize adeta 
bir insan vücudunun organlarına 
yerleşen habis tümörler gibi işgal 
etmişler ülkemizi. Nasıl da sinsice 
ve iyi huylu gözükürken günden 
güne  yiyip bitiriyorlar iyilik güzel-
lik adına ne varsa…

Topluma sesleniyorum!

Türk-Kürt sorunu hiç olmadı bu 
memlekette! Bundan sonra da 
olmayacak. Sorun çeşitli Terör Ör-
gütlerini kullanarak ülkemizi 
içten ve dıştan parçalayarak bir 
Suriye, bir Mısır, bir Libya 
yapmaktır ki tüm açıklığıyla bu 
durum top-lumun her katmanı 
tarafından kabul görmüştür. 
Eminim Kürt 

kardeşlerim de ülkemin diğer tüm 
vatandaşları gibi Kurtuluş Sava-
şında nasıl her cephede mücade-
lesini vermişse, bugün de kendi 
kanı ile sulayarak sahip olduğu bu 
topraklarda uygulanmaya 
çalışılan bu hain plana dur 
diyecek ve asla bu planın bir 
parçası olmayacak-tır. Yine 
eminim ki; sağ duyulu 
vatandaşımız da bu gerçeği tüm 
çıplaklığı ile görerek Kürt vatan-
daşımız ile PKK terör örgütünü 
birbirinden ayırt edecek hassasi-
yeti gösterecek, içinden 
geçtiğimiz şu kritik günlerde 
toplum olarak büyük üzüntü 
yaşarken birbirini daha fazla 
üzmeyecektir! Şimdi bir olma 
zamanıdır! Hünkar Hacı Bektaş 
Veli Hazretlerinin de dediği gibi;

BİR OLALIM, İRİ OLALIM, 
DİRİ OLALIM!!!

Ne diyor Peygamber Efendimiz ( S.A.S.); 
“Arap’ın Acem’e, Acem’in  Arap’a üstünlüğü 
yoktur. Üstünlük TAKVA' dadır”

YENİ TÜRKİYEDE
DOĞULU BATILI YOK KIBLEMİZ İNSAN!!!

Av. Neslihan 
KOCAKAYA
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Наша великая религия не 
принимает национализм 
следующим образом: 
«призывающий к национализму 
не относится к нам, воюющий 
ради национализма также не 
относится к нам, приносящий 
в жертву свою жизнь ради 
национализма не относится 
к нам». Всевышний Аллах в 
Коране запретил все виды 
проявления национализма, 
указал на национализм, как на 
самый большой грех.

Несмотря на все перечисленное 
многие мусульмане или 
те, которые называются 
мусульманами не 
придерживаются запретам, к 
примеру на ближнем востоке 
жестоко убивают ближнего, 
а самое печальное то, что 
они говорят, что убивают 
во имя Ислама. Наблюдая 
за этими странами, можно 
прийти к ответу, что многие 
ожесточились из-за отсутствия 
крова, еды, видимо, это и 
повело их риску потерять 
язык, религию, честь, культуру. 
Конечно, не имея государства, 
не будет и религии, языка, 
чести!!! Поэтому мы говорим: 
«Да оградит Всевышний 
государство и нацию от 
исчезновения»

География ближнего востока с 
незапамятных времен по сей 
день, моральные ценности, 
богатые недра Месопотамии, 
несравнимый ни с одним 
местом провоцирует голод 
западных стран. Знаменитые 
слова Цезаря «Разделяй и 
властвуй» к сожалению, имеет 
большой успех. Этот проект 
базируется на многовековой 
истории, на исламской 
морали, которое будет 
добиваться справедливости, 
самопожертвования. Исходит 
она от османской империи, 
достижения которые дали 
молодому государству, как 
Турция. В Лозанне для тюрков: 
«у них есть одна книга; (Коран). 
Книгу уничтожить можно 

только путем уничтожения 
Турков». Таким образом, 
они открыто объявляют 
врагам мусульман, алчным и 
бесчестным западным странам о 
чести и цене морали.

В течение многих лет, под 
названием современности 
кроется безнравственность, 
под диким капитализмом 
кроется коммерческая 
безнравственность, которую 
прививают обществу, в 
результате чего, случается то, 

что уничтожается принципы 
и убеждения человека, как 
в личной жизни, так и в 
коммерческой. В результате, 
исчезает доверие между 
личностями,  а также между 
семьями, а после уже между 
обществами. Иностранные 
державы, которые 
осуществляют все это, к 
сожалению, представляются 
национальной, однако получают 
пользу от не национальных. 
Они находятся в каждой 
области жизни: в политике, 
в бизнесе, в мире СМИ, даже 
проникли в государственные 
и частные организации, они 
сосредоточены на скрытности. 

Партия Справедливости 
нарушило эту игру и остановило 

всю тенденцию, которая была 
в Турции с давних времен, и, 
чтобы нация пришла в себя, 
устроила показ серьезной 
национально позиции. Партия 
провела немало трудов, 
чтобы разбудить в турецких 
обществах веру, национальные 
и моральные ценности. Труды 
уважаемого нами президента, 
а ранее уважаемого премьер-
министра, принесли огромную 
пользу общественности, 
и хочется выразить свою 
нескончаемую благодарность.

При осуществлении, были 
сведены на нет, серьезные 
турецкие банды, существующие 
в старой Турции, теперь 
меньшинства, как армяне и 
греки в османской империи 

могут жить спокойно и снова 
могли бы почувствовать себя 
людьми. Всевышний Аллах 
создал человека, но не разделал 
на национальности. Он даровал 
нам такву и оно должно иметь 
место превосходства. И кем 
же становимся мы, годами, 
жившими в братстве, плечом 
к плечу воевали против врага, 
роднились, отдавая своих 
дочерей, и предлагаем масло к 
хлебу внешним маргиналам? Из 
года в год в Турции эта мысль 
приходит в разных сценариях…

Мы всей нацией ждем, чтобы 
увидеть сегодняшний день… 
Какие только трудности не 
оказывались на нашем пути, 
через что только не пришлось 
пройти нашей нации. Первое 

на ум приходит спор правых и 
левых, затем проблема пламени 
суннитов, нескончаемые 
вопросы шариата и проблема 
Турков с курдами.

Кому же помогло 
кровопролитие, споры, войны?

Мы убеждены, что нашему 
народу никакой пользы не 
принесло. Иностранные 
вспышки, кровь погибших, 
которая заполнила эти святые 
земли, все это продолжается. 
Каждый день мы просыпаемся 
с готовностью к чему-либо 
плохому. На повестке дня 
иностранные вспышки и 
их продолжение в нашей 
стране, вспышки вторглись и 
распространяются по нашей 
стране, как кровь по венам 
человека, отравляя каждый 
орган. Коварно и добродушно 
пожирает до конца во имя добра 
или же красоты, не важно.

Обращаюсь к общественности!

Турецко-Курдской проблемы 
никогда не было в этой стране! 
И не будет отныне. Проблема 
в том, что нашу страну 
разбивают снаружи и изнутри, 
страны, как: Ливия, Египет, 
Сирия, путем использования 
террористических организаций, 
все слои это принимают. 
Уверяю, братья курды имеют 
права на наши земли не меньше 
нас, так как они так же, как 
и мы, проливали кровь ради 
страны на войнах, как Война за 
независимость Турции. Плану  
раздробить наш народ и нацию 
не быть. Также хочу уверить в 
том, что здравомыслящие люди 
смогут видеть разницу между 
Курдами и террористическую 
организацию РПК, пережив эти 
критические моменты своей 
жизни, в эти нелегкие дни всей 
общественностью мы должны 
перестать расстраивать друг 
друга еще больше. Настал 
момент объединиться!  Как 
сказал Хаджи Бекташ Вели:

ДАВАЙТЕ БЫТЬ ЕДИНЫ, 
БЫТЬ ОГРОМНЫМ, БЫТЬ 
ЖИВЫМИ!!!

Av.Neslihan 
KOCAKAYA

В НОВОЙ ТУРЦИИ НЕТ 
ВОСТОЧНОГО ИЛИ ЗАПАДНОГО 
НАШЕ НАПРАВЛЕНИЕ - ЧЕЛОВЕК!!!
Как говорил пророк Мухаммад (мир ему и 
благословение Аллаха):
“Нет величия Араба над Персом, Перса над 
Арабом. Истинное величие в в ТАКВЕ”
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Rusya Devlet Başkanı Putin Donbas'a özel askeri 
operasyon kararı aldı
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, Ukrayna'nın doğusundaki Donbas'a özel 
askeri operasyon başlattıklarını duyurdu.
Putin, sabahın erken saatlerinde 
televizyon kanalından ulusa seslendi.

Ukrayna'nın doğusundaki ayrılıkçı 
sözde yönetimlerin Rusya'dan askeri 
yardım talebinde bulunduklarını 
hatırlatan Putin, "Buna bağlı olarak özel 
bir askeri operasyon düzenlemeye karar 
verdim. Operasyonun amacı sekiz yıldır 
Kiev rejimi tarafından istismara, 
soykırıma maruz kalan insanları 
korumaktır. Rusya Federasyonu 
vatandaşlarına da dahil olmak üzere 
sivillere karşı çok sayıda kanlı suç 
işleyenleri adalete teslim etmenin yanı 
sıra Ukrayna'nın Nazizm'den ve 
militarizmden arındırılması için çaba 
göstereceğiz." ifadelerini kullandı.

Ukrayna topraklarını işgal etme 
planları olmadığını vurgulayan Putin, 
kimseye zorla bir şey 
dayatmayacaklarını ifade etti.

Putin, Ukrayna halkına da seslendi

Rusya'nın askeri operasyonunun 
Ukrayna'yı rehin alanlara karşı meşru 
müdafaa olduğunu belirten Putin, 
Ukrayna vatandaşlarına ayrıca 
seslenerek, "Bugünkü olaylar Ukrayna 
ve Ukrayna halkının çıkarlarını ihlal 
etme arzusuyla değil, Rusya'nın 
Ukrayna'yı rehin alanlardan ve onu 
ülkemize ve halkına karşı kullanmaya 
çalışanlardan korunmasıyla 
bağlantılıdır." dedi.

Eylemlerinin kendilerine 
yöneltilen tehditlere ve bugün 
meydana gelenden daha büyük 
bir felakete karşı kendilerini 
savunmak olduğunu kaydeden 
Putin, "Ne kadar zor olursa olsun, 
bu trajik sayfayı bir an önce 
çevirmek ve birlikte ilerlemek, 
kimsenin işlerimize, ilişkilerimize 
müdahale etmesine izin 
vermemek, ilişkilerimizi birlikte 
bağımsız olarak inşa etmek için 
bunu anlamanızı ve iş birliğine 
davet ediyorum." diye konuştu.

Ukrayna ordusuna "silah bırak" 
çağrısı

Ukrayna ordusuna da çağrıda 
bulunan Putin, askerlerin Kiev'in 
emirlerini yerine getirmemesini 
istedi.

Ukrayna askerlerinin "Ukrayna'yı 
yağmalayan ve bu insanlarla alay 
eden halk karşıtı cuntaya değil, 
halkına bağlılık yemini 
ettiklerini" kaydeden Putin, 
"Onun emirlerine uymayın! 
Derhal silahlarınızı bırakıp 
evinize gitmenizi rica ediyorum. 
Ukrayna ordusunun bu şartı 
yerine getiren tüm askerleri, 
savaş bölgesinden serbestçe 
ayrılabilecek ve ailelerinin yanına 
dönebilecekler." dedi.

Rusya'nın nükleer güç sahibi olduğu 
vurgusu
Putin, olası kan dökülmesinin tüm 
sorumluluğunun tamamen Ukrayna 
yönetiminin olacağını ifade ederek, 
"Askeri alana gelince, modern Rusya, 
SSCB'nin çöküşünden ve nükleer 
potansiyelinin önemli bir bölümünü 
kaybettikten sonra bile bugün en 
güçlü nükleer güçlerden biridir. 
Ayrıca, en son silah türleri 
bakımından bir dizi alanda belirli 
avantajları vardır. Bu bağlamda, 
Rusya'ya doğrudan bir saldırının 
potansiyel bir saldırgan için yenilgiye 
ve korkunç sonuçlara yol açacağından 
kimsenin şüphesi olmasın." diye 
konuştu.
Ulusların kendi kaderini tayin hakkını 
hatırlatan Putin, ne SSCB'nin 
kuruluşu sırasında ne de İkinci Dünya 
Savaşı'ndan sonra modern 
Ukrayna'nın bir parçası olan belirli 
bölgelerde yaşayan insanlara, hiç 
kimsenin hayatlarını nasıl 
düzenlemek istediklerinin 
sorulmadığını dile getiren Putin, 
"Özgürlük politikamızın 
merkezindedir. Bu herkesin kendi 
geleceğini ve çocuklarının geleceğini 
bağımsız olarak belirleme 
özgürlüğüyle ilgilidir. Ve bu hakkını, 
seçme hakkını, günümüz Ukrayna 
topraklarında yaşayan tüm halklar 
tarafından kullanılabileceğini önemli 
görüyoruz." şeklinde konuştu.

Putin, NATO'nun doğuya doğru 
genişleyerek ve askeri altyapısını Rusya 
sınırlarına yaklaştırarak tehditler 
oluşturduğunu vurgulayarak, "Batı'da 
sorumsuz politikacılar tarafından ülkemizle 
ilgili olarak her yıl adım adım, kabaca 
yaratılan bu temel tehditler, yani 
NATO'nun genişlemesi bizde özel endişeye 
neden oluyor." dedi.
Rusya'nın 30 yıldır NATO ile eşit ve 
bölünmez güvenliği sağlamak için 
müzakere etmeye çalıştığını, ancak buna 
karşılık olarak alaycı bir aldatma veya 
şantajla karşı karşıya kaldığını vurgulayan 
Putin, "Askeri makine hareket ediyor, 
sınırlarımıza çok yaklaşıyor." ifadelerini 
kullandı.
Batı bloğunun bir "yalanlar imparatorluğu" 
olduğunu aktaran Putin, "Amerikalı 
politikacılar, siyaset bilimciler ve 
gazeteciler, son yıllarda ABD'de gerçek bir 
yalan imparatorluğunun yaratıldığı gerçeği 
hakkında kendileri yazıyor ve 
konuşuyorlar. Buna katılmamak zor." dedi.
"SSCB'nin çökmesi bugün bizim için iyi 
bir ders"
Sovyetler Birliği'nin 80'lerin sonlarında 
zayıfladığını ve ardından tamamen 
çöktüğünü hatırlatan Putin, "O zaman 
meydana gelen olayların seyri bugün de 
bizim için iyi bir ders." ifadelerini kullandı.
Rusya Devlet Başkanı Putin, Rusya'nın 
Ukrayna'nın nükleer silah sahibi olmasına 
izin vermeyeceğini de sözlerine ekledi.
KAYNAK:AA
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Президент России Путин принял решение о 
проведении спецоперации на Донбассе
Президент России Владимир Путин объявил о начале спецоперации на 
Донбассе на востоке Украины.
Рано утром Путин выступил с 
обращением к нации на своем 
телеканале.
Напомнив, что так называемые 
сепаратистские правительства на 
востоке Украины запросили у России 
военную помощь, Путин сказал: «Я 
решил организовать специальную 
военную операцию соответственно. 
Цель операции — защитить людей, 
которые подверглись жестокому 
обращению и геноциду со стороны 
киевскому режиму на восемь лет. В том 
числе и граждан Российской 
Федерации. "Мы будем стремиться 
привлечь к ответственности лиц, 
совершивших большое количество 
кровавых преступлений против 
мирных жителей, в том числе: 
использовали фразы.
Подчеркнув, что у них нет планов 
вторжения на территорию Украины, 
Путин сказал, что никому ничего 
навязывать не будут.
Путин также обратился к народу 
Украины
Заявив, что военная операция России 
является законной защитой от тех, кто 
взял Украину в заложники, Путин 
также обратился к гражданам Украины, 
сказав: «Сегодняшние события 
происходят не из-за желания нарушить 
интересы Украины и народа Украины, а 
потому, что Россия взяла в заложники 
Украину и использует ее против нашей 
страны и ее народа, связанного с 
защитой от сотрудников». сказал.

Отметив, что их действия были 
направлены на то, чтобы защитить 
себя от угроз, которые представлялись 
им, и от бедствия большего, чем то, 
что происходит сегодня, Путин сказал: 
«Как бы ни было трудно, как можно 
скорее перевернуть эту трагическую 
страницу и вместе двигаться вперед, 
никому не позволять вмешиваться в 
наши дела и отношения и 
поддерживать наши отношения 
вместе самостоятельно. Я призываю 
вас понять это и сотрудничать для его 
построения». он сказал.
Призыв «сложить оружие» 
украинской армии
Также призвав украинскую армию, 
Путин попросил солдат не выполнять 
приказы Киева.
Отметив, что украинские солдаты 
«присягнули на верность народу, а не 
антинародной хунте, которая грабила 
Украину и издевалась над этим 
народом», Путин сказал: «Не 
выполняйте его приказы! Прошу вас 
немедленно сложить оружие и 
отправиться домой. Они смогут уехать 
и вернуться к своим семьям». сказал.
Акцент на ядерной энергетике России
Выразив, что вся ответственность за 
возможное кровопролитие полностью 
ляжет на украинскую администрацию, 
Путин сказал: «Что касается военной 
области, то современная Россия 
является одной из самых мощных 
ядерных держав на сегодняшний день, 
даже после распада СССР и потери 

значительной части своего 
ядерного потенциала.Также по 
новейшим видам вооружений 
она является одной из самых 
мощных ядерных держав.Имеет 
определенные преимущества в 
ряде областей.В этом контексте 
ни у кого не должно вызывать 
сомнений,что прямое нападение 
на Россию приведет к поражению 
и тяжелым последствиям для 
потенциального агрессора». он 
сказал.

Напомнив о праве наций на 
самоопределение, Путин заявил, 
что ни при создании СССР, ни 
после Второй мировой войны у 
людей, проживающих в 
определенных регионах, 
входивших в состав современной 
Украины, не спрашивали, как они 
хотят устроить свою жизнь. Речь 
идет о свободе каждого 
самостоятельно определять свое 
будущее и будущее своих детей, и 
мы считаем важным, чтобы это 
право, право выбора, могли 
реализовать все народы, 
проживающие на территории 
современной Украины. " он 
сказал.

Подчеркнув, что НАТО создает 
угрозы, расширяясь на восток и 
приближая свою военную 
инфраструктуру к границам 
России, Путин сказал: «Эти 
фундаментальные угрозы, 

которые грубо каждый год 
создаются безответственными 
политиками на Западе, для нашей 
страны, а именно расширение 
НАТО, вызывают особую 
озабоченность. к нам». сказал.
Подчеркнув, что Россия уже 30 лет 
пытается договориться с НАТО об 
обеспечении равной и неделимой 
безопасности, но столкнулась с 
циничным обманом или 
шантажом в ответ, Путин сказал: 
«Военная машина движется, она 
подбирается очень близко к 
нашим границам». использовали 
фразы.
Отметив, что западный блок 
представляет собой «империю 
лжи», Путин сказал: 
«Американские политики, 
политологи и журналисты пишут 
и говорят о том, что в последние 
годы в США создана настоящая 
империя лжи. не согласиться с 
этим». сказал.
«Распад СССР — хороший урок 
для нас сегодня»
Напомнив, что Советский Союз 
ослаб в конце 80-х, а затем и вовсе 
развалился, Путин сказал: «То, что 
произошло тогда, является для нас 
хорошим уроком сегодня». 
использовали фразы.
Президент России Путин добавил, 
что Россия не позволит Украине 
получить ядерное оружие.



16 Şubat 2022 
SİVİL İNİSİYATİF

Her defasında ipleri birbirine 
dolayıp elimde tutamadığım 

bir uçurtma misaliydi mutluluk ya 
ben beceriksizdim , yada rüzgar 
çok acımasızdı. Tam bu defa ya-
kaladım dediğim anda uçup gidi-
yordu avuçlarımın içinden. Sanki 
suya düşmüş damla misaliydi 
mutluluk ara ki bulasın..!

Küçük mutluluklar istiyorum ,o 
kadar küçük olsun ki , istemesin 
kimse benden onu ,çalmasınlar 
bana ait olsun. Mutluluğu tarif et 
deseler nasıl edersiniz.? Kimine g 
öre iyi yaşamaktır mutluluk ,kimi-
ne göre de yaşamı iyi bitirmektir 
mutluluğun adı. Bana göre ise 
varılacak yer değil , yolculuğun ta 
kendisidir.. 

Hayat bir  ayna gibidir aslında 
gülümserseniz oda size gülümser 
ne verirseniz onu alırsınız bu ha-
yatta. Mutluluğu üretmeden tü-
ketmeye hiç birimizin hakkı yok. 
Para kazanmadan harcamaya nasıl 
hakkımız yoksa, mutluluğu da 
üretmeden tüketmeye hakkımız 
yok. Elbette sıkıntılarımız olacak , 
zahmetler çekeceğiz gölgesiz mut-
luluk olmaz..! Bak güneşte bile 
leke var..!

Başkalarının mutluluğundan 
mutlu olabilen insan ; en mutlu 
insandır aslında. Gelelim bana...
Benim mutluluğum şunlardan 
geliyor.. Sahip olduğum şeyler için 
bolca şükredip seviniyor ,olama-
dıklarımın üzerinde durmuyorum 
bile. EGO ma değil Öz ‹ üme ba-
kıyorum. Kimseden birşey bekle-
miyorum. Olmadığında vardır bir 
hikmeti diyorum. Artık kendimi , 
duygularımı ,kimseye anlatmaya 
çalışmıyorum çünkü ;biliyorum ki 
herkes te anladığı kadarım. Duam 
belli.. Duyan belli.. Gerisi taktiri 
ilahi diyorum.. Sonuçta kalem 
onun , kağıt onun , hüküm onun...

 Evet mutluyum  çünkü sağlıklıyım 
, mutluyum çünkü kusurlarımı bi-
liyorum , mutluyum çünkü anne-
yim ,mutluyum çünkü yaşamama 
değecek şeylerim var vazgeçmek 
istemediklerim , vazgeçemedik-
lerim.. Eee daha ne olsun. Mutlu 
olabilmem için ne kadar çok nede-
nim var.. Bence kendinizi mutsuz 
hissettiğinizde sahip olduğunuz 
şeyleri düşünün , ne kadar çok 
nedeninizin olduğunu hatırlayın.. 
İnanın sahip olduklarınızın farkı-
na varacaksınız.

Size küçük bir sır vereyim mi ? 
Mutlulukta esas kural kendinizi 
sevmekten geçiyor.Sonra insan-
ları sevin. Geçen her bir dakika-
nın kıymetini bilin .Doğrusuyla 
yanlışıyla bu hayat bizim diyerek 
yaşam mücadelesine devam edin. 
Unutmayın  tercih sizin mutluluk 
sizin elinizde sadece baktığınız 
yeri değiştirin. 

Mutluluk Umudunuz Olsun Ser-
vetinizde Sevginiz..

 Каждый раз, держа в руках ниточ-
ки счастья, я упускала из рук. Либо 
я такая неловкая, либо ветер такой 
беспощадный. Когда говорила, что 
вот на этот раз уже поймала его, 
счастье улетало от меня... Как-буд-
то счастье – это капля, упавшая в 
воду, поди отыщи ее!

Хочется настолько маленького сча-
стья, что никто его у тебя не по-
просит, никто его у тебя не украдет. 
Если Вас попросят дать понятие 
счастью, то что вы скажете? Неко-
торые считают, что счастье – это 
хорошо жить, другие же восприни-
мают счастье, как хорошо окончить 
жизнь. По-моему, счастье – это не 
то, чего можно достичь, это сам 
процесс путешествия по жизни.

На самом деле, жизнь – это зерка-
ло, улыбнетесь ему – и оно улыб-
нется вам в ответ, как говорится, 
«что посеешь, то пожнешь». Ни у 
кого нет права получать счастья, не 
создавая счастья самому. Как мы не 
имеем права тратить деньги, не за-
рабатывая их; так и у нас нет права 
получать счастье, не создавая его. 
Конечно, у нас будут сложности, 
трудности, но не бывает безоблач-
ного счастья! Посмотри, даже на 
солнце есть пятна!

Человек, который может быть 
счастливым из-за счастья других – 
на самом деле, самый счастливый 
человек. Что касается меня… Мое 
счастье создается вот из чего… Я 
радуюсь тому, что у меня есть, и 
не думаю о том, чего у меня нет. 
Я обращаю внимание не своему 
ЭГО, а самой себе. Ни от кого ни-
чего не ожидаю. Когда что-то не 
получается, просто говорю, что 
есть в этом какой смысл. Я нико-
му не рассказываю о себе, о своих 
чувствах; потому что знаю, что все 
поймут меня по-своему. Намерение 
определено… Тот, кого прошу тоже 
определен… Остальное зависит от 
Бога… В конце концов, перо в его 
руках, бумага его, закон его…

 Да, я счастлива, потому что здоро-
ва, счастлива, потому что знаю о 
своих минусах, счастлива быть ма-
терью, счастлива, что в моей жизни 
есть ценные мне вещи, от которых 
я не хочу отказываться... Что еще 
мне надо для счастья? Сколько 
же причин у меня для того, чтобы 
быть счастливой… По моему мне-
нию, когда Вы себя чувствуете не-
счастным, Вам стоит вспомнить о 
том, что у вас есть, о том, насколь-
ко много у Вас есть причин для 
счастья… Поверьте мне на слово, 
Вы сразу осознаете, что у Вас много 
чего есть.

Рассказать Вам одну тайну? Одно 
из правил быть счастливым гласит, 
что нужно себя любить. Затем по-
любите людей. Знайте цену каждой 
пройденной минуте. Приняв факт 
того, что со своими правдами и 
неправдами эта жизнь наша, про-
должайте жизненную борьбу. Не 
забывайте, что выбор и счастье в 
ваших руках, просто поменяйте 
свое мировоззрение. 

Не теряйте надежду на счастье...

Kırdılar mı seni ...boşver...Sen sus 
yaradan konuşsun...Gerçekten 
haksız yere kırdılarsa gönlünü , 
seni MELEKLER savunsun. Ne 
beddua et ne de darıl , ne de kal-
bin yansın...Sen affet ki onlar 
UTANSIN.

Mevlana der ki ;

Her şey üstüne gelip , seni daya-
namayacağın bir noktaya getirdi-
ğinde sakın vazgeçme!.. İşte orası 
kaderinin değişeceği noktadır. 
Hayat denen bu kısır döngüde on-
larca sıkıntı yaşarız , umutlarımız 
elimizden alınır. Bazen ne yapaca-
ğımızı , nasıl düşüneceğimizi şaşı-
rırız. Öfkemiz kimedir bilemeyiz 
gönlümüz yorgun gözümüz yaşlı-
dır. Mutluluğun resmini çizmeye 
çalışırız ama nafile.. Peki nasıl 
mutlu olacağız var mı fikri olan.?

Benim var...

Kalbi yorgun olanın dili keskin 
olurmuş , ya kalbi yorgunun ya-
nında olmayacaksın yada yanında 
olduğun kalbi yormayacaksın. Her 
daim iyiliğe niyet edeceksin , sı-
kıntıya sabredeceksin, aza kanaat 
edip hatalarını kabul edeceksin. 
Varken tasarruf edip nefsinle inat 
edeceksin. Ben nasıl mı mutlu ol-
mayı keşfettim ?Öncelikle hiç bir 
duygumu ertelemedim ben. Yaşa-
mak istediğim hiçbir şeyi sonraya 
bırakmadım. Sonra diye bir şeyin 
olmadığını biliyorum çünkü. Sü-
rekli yarına dair hayaller kurmak 
, gelmesi mümkün olmayacak ha-
yalleri beklemek bana göre değil. 
Hedefleriniz olacak ulaşılabilir 
hedefleriniz. O hedefin hayali-
ni kuracaksın ve ardından ona 
ulaşmanın yollarını arayacaksın. 
Kimseden bir şey beklemeyecek-
sin. İnsanların senin hakkında , 
hayatın hakkında ne söylediğine 
çok takılmayacaksın. Sen doğru 
olduğuna inanıyorsan eğer; bırak 
kim ne isterse onu desin. Önce 
kendine inanacaksın , yanında 
olanı da olmayanı da asla unut-
mayacaksın. En önemlisi de...Hiç 
bir zaman büyük konuşmayacak-
sın; Hayat seni öyle bir noktaya 
getirir ki, kendini sevdiklerinle 
savaşırken ,nefret ettiklerinle 
selamlaşırken bulursun. İnsanlar-
daki limitlerini tüketmeyeceksin 
ne kendin, ne de bir başkası için. 
Gururu bir kenara bırakacaksın. 
Unutma bütün büyük yanlışların 
altında GURUR yatar. Son olarak 
GÜVEN konusunda ki felsefeniz 
şu olsun ;bir insanın iki yüzünü 
görmektense, hiç yüzünü görme-
meyi tercih edin.

Samimi olun , dili süslü ama yü-
rekleri boş kişilerden olmayın. 
Sen gönlünü defter yaparsan gelip 
karalayan çok olur bunu hiç bir 
zaman unutmayın ve her daim 
MUTLULUĞA NİYET EDİN..

Sevgi dolu aydınlık yarınlarınız 
olsun..

Обидели тебя… не бери в голо-
ву… Промолчи, все само станет 
явным… Если тебя на самом деле 
обидели, пусть тебя защитят АН-
ГЕЛЫ. Не проклинай и не обижай-
ся, не мучай себя… Ты прости их, 
пусть им БУДЕТ СТЫДНО.

Мевлана говорил:

Когда тебя все достанет, доведет 
до точки кипения что бы ни было 
не сдавайся!.. Это и есть момент, 
который поменяет всю твою судь-
бу. В бесполезном круговороте, 
называемом жизнью, мы встречаем 
на своем пути десятки проблем, 
у нас пропадает надежда. Иногда 
мы не знаем, что делать, не знаем, 
что и подумать. Возникает некая 
злоба непонятно на кого, хочется 
плакать. Мы пытаемся нарисовать 
счастье, но это все напрасно… А 
есть ли у Вас какое-либо мнение 
относительно того, как стать счаст-
ливым?

У меня есть…

Язык того, чья сердце устало от 
всего, становится грубым, или ты 
не будешь находится рядом с ним, 
или не будешь заставлять уставать 
сердца близких тебе людей. Всегда 
будешь настроен только на хоро-
шее, будешь терпеть трудности, 
будешь признавать свои ошибки 
и проступки. Собрав силу воли 
будешь упрямствовать в этом деле. 
Как я открыла способ быть счаст-
ливой? Во-первых, я не сдерживала 
ни одного своего чувства. Никогда 
не переносила того, что хотела 
прожить. Потому что знаю, что 
если перенесу это дело на потом, 
то ничего и не сделаю. Постоянно 
строить мечты на завтра, ожидать 
воплощения нереальных желаний 
в реальность – не для меня. Цели 
должны быть достижимыми. Меч-
тай об этой цели и продумывай 
пути по ее достижению. Не жди ни 
от кого ничего. Не обращай внима-
ния на то, что люди говорят о тебе 
и о твоей жизни. Если ты веришь в 
правильность чего-либо, то пусть, 
кто что хочет, то и говорит. Самое 
главное - верь в себя, не забывай о 
тех, кто рядом с тобой, и тех, кого 
рядом нет. И самое важное… Ни-
когда не хвастайся; когда-нибудь 
жизнь сделает так, что ты будешь 
воевать с любимыми тебе людьми 
и здороваться с теми, кого ты не-
навидишь. Не растрачивай чело-
веческие лимиты ни ради себя, ни 
ради других. Забудь о гордости. Не 
забывай, что за самыми большими 
ошибками стоит ГОРДОСТЬ. И, 
наконец, пусть Вашей философией 
относительно ДОВЕРИЯ будет вот 
эта философия: «Чем видеть двули-
чие человека, лучше не видеть его 
лица вообще»

Будьте серьезными; не будьте из 
тех, чьи речи красивы, но сердца 
пусты. Не забывайте, что если вы 
откроете свою душу, то много бу-
дет тех, кто насорит в ней; всегда 
НАМЕРЕВАЙТЕСЬ ДОСТИЧЬ 
СЧАСТЬЯ…

Пусть у Вас будет светлое будущее, 
полное любви…

Nejla GÜLAY

 NEDİR ARADIĞIN ? 
MUTLULUK MU ?

ЧТО ТЫ ИЩЕШЬ? 
МОЖЕТ БЫТЬ, 
СЧАСТЬЯ?
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Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı Altun, Senegal’in 
Bes Bi-Le Jour Gazetesi’nde Türkiye-Afrika ilişkileri 
üzerine bir makale kaleme aldı

İletişim Başkanı Altun: 
“Hem ikili hem de bölgesel 
anlamda, Afrika'daki 
dostlarımızla 
sürdürülebilir stratejik 
ilişkiler kurmak istiyoruz. 
Türkiye bölgesinde istikrar 
sağlayıcı bir güç olarak 
barış ve güvenliğe katkıda 
bulunmaya her zaman 
hazırdır.”

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı Fahrettin 
Altun, Senegal’in Bes Bi-Le Jour Gazetesi'nde 
“Türkiye-Afrika Geleceğini Birlikte İnşa 
Ediyoruz” başlıklı bir makale kaleme aldı.
Afrika’nın son yirmi yılda Türk kamuoyunda en 
çok gündeme gelen bölgelerden biri olduğuna 
işaret eden İletişim Başkanı Altun, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın kıta 
ülkeleriyle ilişkilere her zaman özel bir önem 
atfettiğini, bu perspektifle Türkiye’nin Afrika 
ülkeleriyle bugüne kadar birçok ekonomik ve 
siyasi anlaşma imzaladığını belirtti.
Türk kamu, iş dünyası ve sivil toplum kuruluşları 
tarafından da kıtada çok sayıda proje hayata 
geçirildiğini anımsatan İletişim Başkanı Altun, 
“Sayın Cumhurbaşkanımızın eşi Emine Erdoğan 
Hanımefendi de Afrika ile ilişkiler söz konusu 
olduğunda ön saflarda yer almış ve hatta 
Afrika’ya yaptığı ilham verici seyahatler hakkında 
bir kitap yayınlamıştır. Eylül ayında BM Genel 
Kurulu sırasında New York’ta açılan Türk 
Evi’nde ev sahipliği yapılan ilk etkinliklerden biri 
Afrika Günü olmuştur. Kısa bir süre sonra ise 3. 
Türkiye-Afrika Ortaklık Zirvesi İstanbul’da 
gerçekleştirilmiştir. Afrika'daki Türk büyükelçilik 
ve kurumların sayısı sürekli artmakta, Türk 
halkının Afrika'ya yönelik derin ilgisi devam 
etmektedir. Söz konusu bütün bu faaliyetler, 
ortak bir kaderi paylaştığımıza inandığımız 
kıtanın geleceğine güçlü taahhüdümüz 
doğrultusunda gerçekleştirilmektedir.” dedi.
“Kıtadaki potansiyel ve dinamizmin farkındayız”
Türk hükûmetinin, iş insanlarının ve 
kamuoyunun kıtadaki potansiyel ve dinamizmin 
farkında olduğunu vurgulayan İletişim Başkanı 
Altun, Afrika’nın küresel meselelerde giderek 
daha da önemli hâle gelen rolünün, tüm dünyada 
sadece son zamanlarda ele alınmaya başlandığını 
ifade etti.
İletişim Başkanı Altun, “Ancak biz Afrika’nın 
yükselen gücünü yıllardır takdir etmekteyiz ve 
kıta genelinde istikrarlı bir şekilde yatırımlar 
yapmaktayız. Hızla değişen dünyada Afrika’nın 
stratejik önemi, büyük oyuncular arasındaki güç 
dengesini bozacak düzeyde artmıştır. Afrika hızla, 
değişmekte olan uluslararası sistemin jeopolitik 
ve jeoekonomik sıfır noktası hâline gelmektedir.” 
görüşüne yer verdi.

Dünyada yükselen bir güç olan Türkiye’nin diğer bölge 
ve ülkelerle verimli ve kalıcı ortaklıklar kurmayı 
öncelediğini anlatan İletişim Başkanı Altun, yükselen 
güçlerle kurulan ilişkilerin, bölgesel ve küresel sorunlara 
çözüm bulmanın anahtarı olacağını kaydetti.
İletişim Başkanı Altun, jeopolitik rekabetler, bölgesel 
çatışmalar ve ticaret savaşlarının büyük güçlerin 
gündemini işgal ettiği bir dönemde, yükselen ekonomik 
ve politik güçlerin, dünya genelindeki zorluklara çözüm 
olabilecek sağlıklı iş birlikleri geliştirebileceğine dikkati 
çekti.
Kovid-19 salgını ve iklim krizi de dahil olmak üzere 
yakın tarihli küresel krizlerin, ülkeler arasında yakın iş 
birliği kurmanın kritik bir öneme sahip olduğunu 
gösterdiğine işaret eden İletişim Başkanı Altun, küresel 
acil durumların yanı sıra Türkiye'nin kıtaya yönelik 
politikasının tarihsel ilişkilere de dayandığını belirtti.
“Afrika'da kazan-kazan temeline dayanan ortaklıklar 
kurmayı hedefliyoruz”
Türk halkının bu ilişkileri canlandırmak ve kıta 
ülkeleriyle güçlü ortaklıklar kurmak istediğinin altını 
çizen İletişim Başkanı Altun, söz konusu ilişkileri çok 
boyutlu olarak inşa etmeyi amaçladıklarını bildirdi. 
İletişim Başkanı Altun, şunları kaydetti:
“Hem ikili hem de bölgesel anlamda, Afrika'daki 
dostlarımızla sürdürülebilir stratejik ilişkiler kurmak 
istiyoruz. Türkiye bölgesinde istikrar sağlayıcı bir güç 
olarak barış ve güvenliğe katkıda bulunmaya her zaman 
hazırdır. Afrika'daki ortaklarımızla diyaloğumuzu 
güçlendirirken, bölgedeki anlaşmazlıklarla ilgili ara 
buluculuk çalışmalarını da destekleme arzusundayız. 
Cumhurbaşkanımızın çeşitli vesilelerle belirttiği üzere, 
Türkiye, Afrika'da kazan-kazan temeline dayanan 
ortaklıklar kurmayı hedeflemektedir. Ekonomik 
ilişkilerimizde de durum bu şekildedir. Kıtayla olan 
toplam ticaret hacmimiz 25 milyar doları, Türk 
şirketlerinin taahhüt ettiği toplam proje hacmi de 75 
milyar doları aşmıştır. Bölge ülkelerine sık sık yaptığımız 
ziyaretlerde, ikili ve çok taraflı ticaret anlaşmaları 
gerçekleştirerek ticaret hacmini artırmaya çalıştık. Afrika 
Birliği ve bölge ülkeleriyle birlikte, ülkelerimizde 
istikrarlı ve tutarlı bir ekonomik kalkınma sağlama 
arzusundayız. Son ortaklık zirvesinde hem Türkiye hem 
de Afrika Birliği üyeleri, Birleşmiş Milletlerin 
Sürdürülebilir Kalkınma Amaçları’na ulaşma 
konusundaki kararlılıklarının altını çizmiştir.”Afrika'daki 
ortaklar ve kardeş ülke halklarıyla ilişkileri 
güçlendirmenin öneminin bilincinde olduklarını belirten 
İletişim Başkanı Altun, artan uçuş sayısı,

 kültürel değişim programları, eğitim anlaşmaları ve 
kamu diplomasisi ile Türkiye ve dost Afrika halkları 
arasında anlayış, samimiyet ve etkileşim tesis etme 
çabasında olduklarını vurguladı. Burs programlarıyla 
Türkiye'de yüksek kalitede eğitim alan Afrikalı öğrenci 
sayısının da kendileri için bir gurur kaynağı olduğunu 
dile getiren İletişim Başkanı Altun, “Son yirmi yılda bu 
alanda yapılan eşi benzeri olmayan yatırımlarımızın, 
kültürel bağlarımızın ve karşılıklı anlayışın sarsılmaz 
temellerini oluşturmaya başladığına inanıyoruz. 
Önümüzdeki on yıllar boyunca da ortak geleceğimizi 
inşa etmek için her zaman eğitim ve kültür 
angajmanını güçlendirme çabasında olacağız.” 
ifadelerini kullandı.
“Türkiye’nin bölgeye insani yardım ve kalkınma 
destekleri rekor kırdı”
Son yirmi yılda Türkiye'nin bölgeye yaptığı insani 
yardım ve kalkınma desteklerinin de rekor kırdığını 
belirten İletişim Başkanı Altun, insani yardımlarının 
büyük bir kısmının Türkiye’deki sivil toplum 
kuruluşları tarafından çeşitli kampanyalarla 
sağlandığını hatırlattı.
Kovid-19 salgını sırasında, birçok ülke ticaret engelleri 
ve ihracat yasakları uygularken, Türkiye’nin kişisel 
koruyucu ekipman, maske ve ilaç içeren büyük tıbbi 
yardımlar sağladığını aktaran İletişim Başkanı Altun, 
“Sayın Cumhurbaşkanımız, Türkovac aşısının 
herhangi bir kısıtlama olmaksızın tüm ülkelere 
sağlanacağını duyurmuş ve Afrika ülkelerine 15 
milyondan fazla aşı sözü vermiştir. Türkiye olarak, 
insani ve tıbbi yardımları da kalkınma desteklerini de 
hiçbir siyasi ve ekonomik şarta bağlı olmaksızın 
gerçekleştiriyoruz.” dedi.
İletişim Başkanı Altun, “Sayın Cumhurbaşkanımızın 
Senegal, Gine-Bissau ve Kongo Demokratik 
Cumhuriyeti’ne ziyaretleri vesilesiyle son yirmi yıldır 
verdiğimiz mesajı yinelemek istiyoruz: Afrika ile ortak 
bir geleceği paylaşıyoruz. Afrika ülkelerini, dış 
aktörlerin sadece kendi çıkarlarına öncelik vererek 
tasarladıkları küresel politikaların pasif alıcıları olarak 
değil, küresel sorunların çözümünde iş birlikleri hayati 
derecede önemli paydaşlar olarak görüyoruz. Afrika 
ülkelerinin küresel çözümler üretme kabiliyetlerine 
saygıyla yaklaşıyoruz.” görüşüne yer verdi.
İletişim Başkanı Altun, Türkiye ile Afrika arasındaki 
dayanışma, iş birliği ve eş güdümün hem halklar, hem 
de dünya için kalkınma, barış, istikrar ve refah 
yolundaki en önemli unsur olduğunu sözlerine ekledi.
KAYNAK:TC İLETİŞİM BAŞKANLIĞI
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Директор по связям с общественностью президента 
Алтун написал статью об отношениях между Турцией 
и Африкой в сенегальской газете Bes Bi-Le Jour.

Глава отдела 
коммуникаций Алтун: «Мы 
хотим установить 
устойчивые стратегические 
отношения с нашими 
друзьями в Африке как на 
двусторонней основе, так и 
на региональном уровне. 
Турция всегда готова 
внести свой вклад в дело 
мира и безопасности в 
качестве стабилизирующей 
державы в своем регионе».

Директор по связям с общественностью президента 
Фахреттин Алтун написал статью под названием «Мы 
вместе строим будущее Турции и Африки» в сенегальской 
газете Bes Bi-Le Jour.
Отметив, что Африка была одним из регионов, которые в 
последние два десятилетия привлекли к себе наибольшее 
внимание турецкого общественного мнения, директор по 
коммуникациям Алтун сказал, что президент Реджеп Тайип 
Эрдоган всегда придает особое значение отношениям с 
континентальными странами и с с этой точки зрения, 
многие экономические и политические отношения Турции 
с африканскими странами до сих пор.Он заявил, что 
подписал соглашение.
Напомнив, что многие проекты были реализованы 
турецкой общественностью, деловым миром и 
неправительственными организациями на континенте, 
директор по связям с общественностью Алтун сказал: «Г-жа 
Эмине Эрдоган, жена нашего президента, также была в 
авангарде, когда дело доходит до к отношениям с Африкой 
и даже рассказала о своих вдохновляющих путешествиях в 
Африку, опубликовала книгу. Одним из первых 
мероприятий, проведенных в Турецком доме, открытом в 
Нью-Йорке во время Генеральной Ассамблеи ООН в 
сентябре, стал День Африки. Вскоре после этого в Стамбуле 
прошел 3-й саммит партнерства Турция-Африка. 
Количество турецких посольств и учреждений в Африке 
постоянно увеличивается, и турецкий народ продолжает 
проявлять глубокий интерес к Африке. Все эти 
мероприятия, Это осуществляется в соответствии с нашей 
твердой приверженностью будущему континента, где, как 
мы верим, у нас общая судьба». сказал.
«Мы осознаем потенциал и динамизм континента»
Подчеркнув, что турецкое правительство, деловые люди и 
общественность осознают потенциал и динамизм 
континента, директор по коммуникациям Алтун заявил, что 
все более важная роль Африки в мировых делах только 
недавно обсуждалась во всем мире.
Директор по связям с общественностью Алтун сказал: 
«Однако мы уже много лет ценим растущую мощь Африки 
и делаем постоянные инвестиции по всему континенту. В 
быстро меняющемся мире стратегическое значение Африки 
возросло до такой степени, что нарушает баланс сил между 
основными игроками.Африка быстро становится 
геополитическим и геоэкономическим центром 
изменяющейся международной системы». высказал свое 
мнение.Объясняя, что Турция, растущая держава в мире, 
уделяет приоритетное внимание установлению 
продуктивных и постоянных партнерских отношений с 
другими регионами и странами, директор по 
коммуникациям Алтун отметил, что отношения с 
растущими державами будут ключом к поиску решений 
региональных и глобальных проблем.

Директор по коммуникациям Алтун отметил, что в то время, 
когда геополитическое соперничество, региональные 
конфликты и торговые войны занимают повестку дня 
великих держав, новые экономические и политические 
державы могут развивать здоровое сотрудничество, 
способное решить проблемы во всем мире.
Отметив, что недавние глобальные кризисы, в том числе 
эпидемия Ковид-19 и климатический кризис, показывают, 
что тесное сотрудничество между странами имеет решающее 
значение, директор по коммуникациям Алтун заявил, что 
помимо глобальных чрезвычайных ситуаций, политика 
Турции в отношении континента основана на исторических 
отношениях. . . .
«Мы стремимся установить партнерские отношения на 
взаимовыгодной основе в Африке»
Подчеркнув, что турецкий народ хочет возродить эти 
отношения и установить прочные партнерские отношения со 
странами континента, директор по коммуникациям Алтун 
заявил, что они стремятся строить эти отношения 
многоплановым образом. Директор по коммуникациям 
Алтун сказал:
«Мы хотим установить устойчивые стратегические 
отношения с нашими друзьями в Африке как на 
двусторонней основе, так и на региональном уровне. Турция 
всегда готова внести свой вклад в дело мира и безопасности в 
качестве стабилизирующей державы в своем регионе. 
Укрепляя наш диалог с нашими партнерами в Африке, мы 
также хотим поддерживать посреднические усилия по 
урегулированию конфликтов в регионе. Как неоднократно 
заявлял наш президент, Турция стремится установить 
партнерские отношения в Африке на основе 
взаимовыгодного сотрудничества. То же самое и в наших 
экономических отношениях. Общий объем нашей торговли с 
континентом превысил 25 миллиардов долларов, а общий 
объем проектов, реализованных турецкими компаниями, 
превысил 75 миллиардов долларов. Во время наших частых 
визитов в страны региона мы пытались увеличить объемы 
торговли, заключая двусторонние и многосторонние 
торговые соглашения. Вместе с Африканским союзом и 
странами региона мы стремимся к стабильному и 
последовательному экономическому развитию наших стран. 
На последнем саммите партнерства как Турция, так и члены 
Африканского союза подчеркнули свою решимость достичь 
Целей устойчивого развития Организации Объединенных 
Наций».
Заявив, что они осознают важность укрепления отношений с 
партнерами и братскими странами в Африке, директор по 
коммуникациям Алтун подчеркнул, что они стремятся 
установить взаимопонимание, искренность и взаимодействие 
между Турцией и дружественными африканскими народами 
с увеличением количества рейсов, культурного обмена 
программы, соглашения об обучении и публичная 
дипломатия.

Отметив, что количество африканских студентов, 
получающих высококачественное образование в 
Турции в рамках стипендиальных программ, является 
для них источником гордости, директор по 
коммуникациям Алтун сказал: «Мы считаем, что наши 
беспрецедентные инвестиции в эту область за 
последние два десятилетия начали формироваться. 
незыблемость основ наших культурных связей и 
взаимопонимания. В следующие десятилетия мы 
всегда будем стремиться укреплять образование и 
культурное взаимодействие для построения нашего 
общего будущего». использовали фразы.
«Гуманитарная помощь Турции и поддержка развития 
региона побили рекорды»
Отметив, что гуманитарная помощь Турции и 
поддержка развития региона за последние два 
десятилетия побили рекорды, директор по 
коммуникациям Алтун напомнил, что большая часть 
гуманитарной помощи была предоставлена 
неправительственными организациями Турции в 
рамках различных кампаний.
Отметив, что во время эпидемии Ковид-19, когда 
многие страны вводили торговые барьеры и запреты 
на экспорт, Турция предоставила большую 
медицинскую помощь, включая средства 
индивидуальной защиты, маски и лекарства, директор 
по коммуникациям Алтун сказал: «Г-н Президент, 
вакцина Türkovac будет предоставлена во все страны 
без каких-либо ограничений, и пообещал более 15 
миллионов вакцин для африканских стран. Как 
Турция, мы предоставляем гуманитарную и 
медицинскую помощь и поддержку в целях развития 
независимо от любых политических или 
экономических условий». сказал.
Директор по связям с общественностью Алтун сказал: 
«Мы хотели бы повторить сообщение, которое мы 
делали в течение последних двадцати лет по случаю 
визитов нашего президента в Сенегал, Гвинею-Бисау и 
Демократическую Республику Конго: у нас общее 
будущее с Африкой. Мы рассматриваем африканские 
страны не как пассивных реципиентов глобальной 
политики, разработанной внешними игроками, 
отдавая приоритет своим интересам, а как жизненно 
важных участников решения глобальных проблем. Мы 
уважаем способность африканских стран находить 
глобальные решения». высказал свое мнение.
Директор по связям с общественностью Алтун 
добавил, что солидарность, сотрудничество и 
координация между Турцией и Африкой являются 
наиболее важным элементом на пути развития, мира, 
стабильности и процветания как для народов, так и 
для всего мира.
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DSÖ, yerel ilaç ve aşı üretimini 
artırmak için Güney Kore'de eğitim 
merkezi kurdu

Güney Kore Sağlık Bakanı Kwon Deok-chul, "Bundan 
sonraki küresel salgınları göz önünde bulundurarak 
Güney Kore, geçmiş tecrübelerinden aldığı derslerle 
düşük ve orta gelirli ülkelerin biyolojik üretim 
kapasitelerini destekleyecek." dedi.
Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ), orta ve düşük 
gelirli ülkelerin aşı, insülin ve kanser tedavi 
ilaçları üretebilmesine destek için Güney 
Kore'de küresel biyolojik üretim eğitimi 
merkezi kurulduğunu duyurdu.
Örgütün Genel Direktörü Dr. Tedros 
Adhanom Ghebreyesus, DSÖ'nün 
Cenevre'deki genel merkezinde düzenlenen 
basın toplantısında üretim eğitimi merkezine 
dair bilgi verdi.
Orta ve düşük gelirli ülkelerde iş gücü 
eksikliği ile zayıf sağlık sistemlerinin, ilaç ve 
aşı için teknoloji transferine engel teşkil 
ettiğini vurgulayan Ghebreyesus, bu eksiklerin 
giderilmesiyle söz konusu ülkelerin, başta 
Kovid-19 aşısı olmak üzere gelişmiş ülkelerin 
ürettiği tıbbi teknolojileri ithal etmek için 
bekleyip zaman kaybetmeyeceğini vurguladı.
Güney Afrika'daki mRNA aşı üretim 
merkezinin devamı
Ghebreyesus, bu merkezin daha önce Güney 
Afrika'da mRNA temelli aşı üretim merkezi 
kurulmasının bir devamı olduğuna işaret 
ederek, bu merkezlerden teknoloji transfer 
edecek ülkelere Arjantin ve Brezilya'nın 
yanında Bangladeş, Endonezya, Pakistan, 
Sırbistan ve Vietnam'ın da eklendiği bilgisini 
paylaştı.Tıbbi teknoloji üretimi eğitimi için 
Güney Kore'nin başkent Seul'deki çok büyük 
bir tesisi DSÖ'ye tahsis ettiğini vurgulayan 
Ghebreyesus, "Bu merkez, operasyonel üretim 
uygulamaları gereksinimlerine dair teknik ve 
uygulamalı eğitim sağlamakla birlikte, Güney 
Afrika'daki mRNA aşı teknolojisi transfer 
merkezinin geliştirdiği özel eğitimleri de 
tamamlayacak." dedi.
Aşı firmalarına teknoloji transferi çağrısı
Ghebreyesus, aşı üretici firmalar 
teknolojilerini paylaşsaydı küresel Kovid-19 
aşı eşitsizliğinin önüne daha önceden 
geçilebileceğini hatırlatarak, "Bir yandan 
teknoloji transferi ve patent hakkından feragat 
etme talebimizi ilgili yetkililere iletirken diğer 
yandan ülkeler arası tıbbi teknolojiye erişim 

 farkını kapatmak için var olan projelerimizi 
sürdüreceğiz." açıklamasında bulundu. 
Toplantıya telekonferansla katılan Güney Kore 
Sağlık Bkanı Kwon Deok-chul ise, bundan 60 yıl 
önce dünyanın en fakir ülkelerinden biri olan 
Güney Kore'nin DSÖ ve diğer uluslararası 
kuruluşlar sayesinde güçlü sağlık sistemine sahip 
bir ülkeye dönüştüğünü kaydederek, "Bundan 
sonraki küresel salgınları göz önünde 
bulundurarak Güney Kore, geçmiş 
tecrübelerinden aldığı derslerle düşük ve orta 
gelirli ülkelerin biyolojik üretim kapasitelerini 
destekleyecektir." şeklinde konuştu.Endonezya 
Dışişleri Bakanı Retno Marsudi, ülkesinin 
Kovid-19 aşılarına erişimde küresel eşitliği 
desteklediğini belirtti ve "Bu teknoloji transferi, 
birlikte ve daha güçlü toparlanmamız yolunda 
sağlık tedbirlerine eşit erişime önemli katkılar 
sağlayacaktır." ifadelerini kullandı.
Gelişmekte olan ülkelerin bu tür desteklere 
ihtiyaç duyduğunun altını çizen Marsudi, "Her 
ülkenin kendi kendine yeterliliğini artırmak ve 
sağlıkta küresel dirençliliği desteklemek için 
böylesi çözümler gereklidir." açıklamasında 
bulundu.
DSÖ'nün desteği hayati önem taşıyor
Teknoloji transfer edilecek ülkelerden Sırbistan'ın 
Sağlık Bakanı Dr. Zlatibor Loncar da "Kovid-19 
salgını zamanında DSÖ'den böyle bir desteğin 
gelmesinin hayati önem taşıdığı" görüşünü 
paylaştı ve "Yeni teknoloji geliştirilmesi, 
ülkemizde sağlık uzmanlarının profesyonel 
alanda ilerlemesi ve yeni beyinlerin yetişmesi 
demektir." dedi.
Vietnam Sağlık Bakanı Dr. Nguyen Thang Long, 
DSÖ'nün bu girişiminde yer almasıyla 
Vietnam'ın ülkede mRNA temelli aşı üretmenin 
yanı sıra bölgesine de katkı sağlayacağını 
belirterek Güney Kore'de kurulan üretim eğitimi 
merkezinin önemine dikkati çekti.
DSÖ 18 Şubat'ta, Afrika'daki Kovid-19 aşılama 
eksikliğini kapatmak için bazı kıta ülkelerinde 
mRNA teknolojisiyle aşı üreten merkez 
kurulacağını duyurmuştu.       KAYNAK:AA

ВОЗ создает учебный центр в 
Южной Корее для увеличения 
местного производства 
лекарств и вакцин
Министр здравоохранения Южной 
Кореи Квон Деок Чул сказал: «Учитывая 
следующие глобальные эпидемии, 
Южная Корея будет поддерживать 
биологические производственные 
мощности стран с низким и средним 
уровнем дохода, используя уроки, 
которые она извлекла из своего 
прошлого опыта». сказал.

Всемирная организация 
здравоохранения (ВОЗ) объявила о 
создании глобального учебного центра 
по биологическому производству в 
Южной Корее для поддержки стран со 
средним и низким уровнем дохода в 
производстве вакцин, инсулина и 
лекарств для лечения рака.
Генеральный директор организации, д. 
Тедрос Аданом Гебрейесус рассказал о 
производственном учебном центре на 
пресс-конференции в штаб-квартире 
ВОЗ в Женеве.
Подчеркнув, что нехватка рабочей 
силы и слабые системы 
здравоохранения в странах со средним 
и низким уровнем дохода 
препятствуют передаче технологий 
для лекарств и вакцин, Гебрейесус 
сказал, что с устранением этих 
недостатков эти страны не будут 
тратить время на ожидание импорта 
медицинских технологий, 
произведенных развитыми странами. , 
особенно вакцина Ковид-19.
Продолжение работы центра по 
производству мРНК-вакцины в 
Южной Африке
Указав, что этот центр является 
продолжением создания в ЮАР 
центра по производству вакцин на 
основе мРНК, Гебрейесус поделился 
информацией о том, что к странам 
добавились Аргентина и Бразилия, а 
также Бангладеш, Индонезия, 
Пакистан, Сербия и Вьетнам. который 
будет передавать технологии из этих 
центров.
Подчеркнув, что Южная Корея 
выделила ВОЗ очень большой объект 
в столице Сеуле для обучения 
производству медицинских 
технологий, Гебрейесус сказал: «Этот 
центр обеспечивает техническое и 
практическое обучение требованиям 
оперативного производства, а также 
центр передачи технологии мРНК-
вакцины. в Южной Африке. Он также 
завершит специальное обучение, 
которое он разработал». сказал.
Призыв к передаче технологий 
компаниям, производящим вакцины
Напомнив, что, если бы 
производители вакцин поделились 
своими технологиями, глобальное 
неравенство в отношении вакцин 
против Covid-19 можно было бы 
предотвратить раньше, Гебрейесус 
сказал: «Хотя мы передаем нашу 
просьбу об отказе от передачи 
технологий и патентных прав 
соответствующим органам, с другой 
стороны, мы продолжим нашу работу. 
существующие проекты, чтобы 
сократить разрыв в доступе к 
медицинским технологиям между 
странами». сделал заявление.

Квон Деок Чул, министр 
здравоохранения Южной Кореи, 
присутствовавший на встрече в 
режиме телеконференции, отметил, 
что Южная Корея, которая 60 лет 
назад была одной из беднейших 
стран мира, превратилась в страну с 
сильной системой здравоохранения 
благодаря ВОЗ и другие 
международные организации 
Южная Корея будет поддерживать 
потенциал производства 
биологических препаратов в 
странах с низким и средним 
уровнем дохода, используя уроки, 
извлеченные из ее прошлого опыта. 
он сказал.
Министр иностранных дел 
Индонезии Ретно Марсуди заявил, 
что его страна поддерживает 
глобальное равенство в доступе к 
вакцинам против COVID-19, и 
сказал: «Эта передача технологий 
внесет значительный вклад в 
обеспечение равного доступа к 
мерам здравоохранения для нашего 
совместного и более сильного 
выздоровления». использовали 
фразы.
Подчеркнув, что развивающиеся 
страны нуждаются в такой 
поддержке, Марсуди сказал: «Такие 
решения необходимы для 
повышения самодостаточности 
каждой страны и поддержки 
глобальной устойчивости в области 
здравоохранения». сделал 
заявление.
Поддержка ВОЗ жизненно важна
Министр здравоохранения Сербии 
др. Златибор Лончар также разделил 
мнение о том, что «такая поддержка 
со стороны ВОЗ имеет жизненно 
важное значение во время эпидемии 
Ковид-19», и добавил: «Разработка 
новых технологий означает 
продвижение медицинских 
работников в профессиональной 
области и обучение новых умов в 
наша страна." сказал.
Министр здравоохранения 
Вьетнама Д. Нгуен Тханг Лонг 
отметил важность 
производственного учебного 
центра, созданного в Южной Корее, 
заявив, что Вьетнам внесет свой 
вклад в регион, а также будет 
производить в стране вакцины на 
основе мРНК при участии ВОЗ в 
этой инициативе.
18 февраля ВОЗ объявила, что в 
некоторых континентальных 
странах будет создан центр по 
производству вакцин с 
использованием технологии мРНК, 
чтобы восполнить отсутствие 
вакцины против COVID-19 в 
Африке.
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Lübnanlı Türkmenler asırlardır dillerini ve 
kültürlerini yaşatıyor
Osmanlı Sultanı Yavuz Sultan Selim döneminden beri Lübnan'da yaşadıklarını 
ifade eden Türkmenler, aradan geçen beş asra rağmen kendi aralarında Türkçe 
konuşmaya ve göreneklerini yaşatmaya devam ediyor.
Lübnan'daki Türk varlığının çok eskilere 
dayandığı biliniyor. Çoğunluğu ülkenin 
kuzeyindeki Akkar ve Trablus şehirleri 
civarındaki köylerle, Beka Vadisi'ndeki 
beldelerde yaşayan Türkmenlerin bazıları 
buraya Yavuz Sultan Selim'in Mısır seferi 
sırasında geldiklerini söylüyor. Kimileri ise 
buradaki varlıklarının daha da önceye 
dayandığını belirtiyor.
Bulundukları bölgelerin nüfusuna oranla 
sayılarının az olmasına ve Arapların yaşadığı 
yerleşim birimleri ile çevrelenmelerine 
rağmen Lübnanlı Türkmenlerin çoğu hâlâ 
Türkçe konuşuyor.
Bulundukları bölgeleri Türkçe sözcüklerle 
anıyorlar
Hatta bulundukları bölgelerdeki arazilere 
"ağaçlık", "karpuz yeri", "bağlık", "öte yüz", 
hacı baba" "güney" gibi Türkçe isimler 
vermişler.
Lübnan'da yaşayan Türkmen ailelerinin 
birçoğunun ismi de "Karanuhlu", Karaalili", 
"Doğanlar", Ekinler", "Karahametli", 
"Kadınlı", "Göceli" ve "Özdemir" gibi Türkçe 
kelimelerden oluşuyor.
Beka Vadisi'ndeki Şeyhmiyye köyünde AA 
muhabirine konuşan 28 yaşındaki Şakir 
Bazan, köylerinin tamamen Türkmen 
olduğunu ve Karakoyunlu aşiretine mensup 
olduklarını söyledi.
Eskiden Suriye ile Lübnan arasında yörük 
olarak, göç ederek yaşadıklarını ifade eden 
Bazan, "Biz burada obada yaşıyoruz. Buradan 
birkaç bin adam çıkar. İşimiz iyi. Ama çok 
fazla ihtiyaçlarımız var. İnşallah gönlümüz, 
umudumuz büyük. Türkiye'nin devletine, 
büyüğümüze selam olsun. Çok çok sağ 
olsunlar." diye konuştu.

Lübnan'ın kuzeyindeki Akkar vilayetine bağlı 
olan Suriye sınırındaki Türkmen köyü 
Kavaşra'da yaşayan Halid Esad da, Türkçeyi 
ana dili olarak ailesinden öğrendiğini belirtti. 
Esad, 5 binden fazla nüfusa sahip Kavaşra 
halkının tamamının Türkmen olduğunu 
söyledi.
"1516'da Yavuz Sultan Selim ile buraya geldik"
Atalarının yüzyıllar önce bu bölgeye 
yerleştiğini kaydeden 63 yaşındaki Esad, 
şunları anlattı:
"1516'da Yavuz Sultan Selim ile buraya geldik. 
O bizi buralara Suriye, Lübnan ve Filistin 
sahiline kıymetli, önemli stratejik yerlere 
yerleştirdi. Bugün konuştuğTürkmenlerin 
olduğu her yere Türkçe öğretmenlerinin 
geldiğini kaydetti.
Âdetlerinin komşuları Araplardan farklı 
olduğunu ifade eden Esad, "Bayramlarda 
dedelerimiz babalarımız bizler giderdik ilk 
önce bayram namazını kılar sonra toplu halde 
muhtarın evine gider bayramlaşır oradan da 
yine toplu halde tüm evleri tek tek ziyaret eder 
bayramlaşırdık. Bu çok önemli, insanlar hep 
birbiri ile selamlaşıyor. Bu çok güzel bir olay. 
İslam'ın fikrinin temelidir yani." diye 
konuştu.umuz Türkçe atalarımızdan, 
anamızdan, babamızdan öğrendiğimiz Türkçe. 
Ben küçükken Kavaşra'da insanlar Arapça 
bilmiyordu, sadece Türkçe biliyorlardı. Yani 
bir Arap gelse onunla Türkçe konuşurlardı. 
Çünkü Arapça bilmezlerdi. Ben buna gözümle 
şahit oldum."
Çocukları Türkçeyi unutmasın diye 
Türkiye'den öğretmen talep ettiklerini aktaran 
Esad, 2008'den itibaren Yunus Emre Enstitüsü 
Beyrut Türk Kültür Merkezinin kendilerine 
öğretmen göndermeye başladığını belirtti. 

Esad, kendilerinin yanında Aydamon, 
Huvara, Dınniye, Trablusşam, Beyrut ve 
Beka gibi Türkmenlerin olduğu her yere 
Türkçe öğretmenlerinin geldiğini kaydetti.
"İlk 1987'de Türk Büyükelçiliği ile irtibat 
kurdum"
Suriye'nin Humus şehrinde çok Türkmen 
bulunduğunu ve Lübnan'ın Beka 
bölgesindeki Türkmenlerin de oradan 
geldiklerini söyleyen Esad, "Yaklaşık 300 yıl 
önce gelmişler. Sınır yoktu eskiden. Osmanlı 
insanlar arasında sınır koymazdı. Böyle 
mezhep falan farkını kimse bilmezdi. 
İnsanlar nerede yaylım varsa oraya giderdi. 
Mesela biz de Kamo Dağı'na giderdik 
yaylaya yazın." ifadelerini kullandı.
Askeriyede mayın uzmanı olarak çalıştığı 
dönemde heyetler halinde farklı ülkelerin 
büyükelçiliklerini ziyaret ettiklerini ifade 
eden Esad, ilk olarak bu şekilde Beyrut'taki 
Türk yetkililer ile iletişime geçtiğini söyledi.
Lübnanlı Türkmen, sözlerini şöyle sürdürdü:
"Hayatımda hep hayal ederdim, bu benim 
düşümdü. Türkleri bir gün nasıl burada 
göreceğim. Cumhurbaşkanlarımız, 
başbakanlarımız, Türk insanı nasıl uçaktan 
inecek ben onları kucaklayacağım diye. 
Küçükken toprakta oynarken bunu 
düşünürdüm. Allah da bunu bana nasip etti. 
Çok şükür Allah'a. İlk 1987'de Türk 
Büyükelçiliği ile irtibat kurdum. Bana çok 
baskı yaptılar irtibatımı keseyim diye 
Türkiye ile. 'Siz kırmızı çizgiyi geçtiniz' 
dediler bana askeriyede. Ben de rızkım 
Allah'ın yanında dedim ve Türkiye'yi seçtim. 
'Siz Lübnan'ın çıkarı için değil Suriye rejimi 
için bana bu baskıyı yapıyorsunuz, isterseniz 
beni kovun askeriyeden' dedim."

"Eskiden tüm âdetlerimiz Türkmen 
âdetleriydi"
Halil Esad'ın amcasının oğlu Cibril Esad ise, 
"Eskiden tüm âdetlerimiz Türkmen 
âdetleriydi ancak son dönemde Araplaşmaya 
başladık." dedi.
Cibril, geçmişten bugüne yaşadıklarını şöyle 
anlattı:"Babam bize dedelerimiz Türkmen, 
âdetimiz Türkmen derdi. Düğünümüz, 
ölümüz, bayramımız hep Türkmen 
âdetlerine göreydi. Hatta raks (dansımız) 
Türkmen dabkesiydi (halayıydı). İhtiyar 
kadınlarımız hep bilirdi bu Türk dabkesini. 
Araplar kız almaz vermez, birbirimizden 
evlenirdik. Sonra açıldık evlenmeye başladık 
birbirimizden. Çocuklarımıza okulda 
Türkmence konuşmayın dediler 
unutturmaya başladılar. Kendi aramızda hâlâ 
Türkçe konuşuruz ama."
Araplarla da iyi ilişkilere sahip olduklarının 
altını çizen Cibril, "Araplarla biz bir 
dindeniz, kardeşiz. Aramızda bir sorun yok." 
dedi.Cibril, Diriliş Ertuğrul dizisinin 
Türkmenlerin aslını herkese tanıttığını, 
dizide gösterilenler ile kendi âdetlerinin 
tamamen aynı olduğunu belirtti. Lübnanlı 
Türkmen, diziyi izleyen Arapların 
kendilerine, "Sizin aslınız, dedeleriniz var" 
dediklerini aktardı.
Türkiye bursları ile Ankara Üniversitesi 
Siyasal Bilgiler Fakültesinde okuyan Gülay 
Esad da, Türkiye ile Lübnan arasındaki 
ilişkilerin her zaman iyi olmasını 
arzuladıklarını ve bunun için çaba 
göstereceklerini dile getirdi.
Resmi bir istatistik bulunmasa da Lübnanlı 
Türkmenlerin sayısının 50 binden fazla 
olduğu tahmin ediliyor.
KAYNAK:AA



21Февраль  2022 
Гражданская Инициатива

Ливанские туркмены веками сохраняли свой 
язык и культуру.

Заявляя, что живут в Ливане со времен османского султана Явуза Султана 
Селима, туркмены продолжают говорить между собой по-турецки и сохраняют 
свои обычаи, несмотря на прошедшие пять столетий.

Известно, что турецкое присутствие в 
Ливане восходит к древним временам. 
Некоторые туркмены, большинство из 
которых проживает в деревнях вокруг 
городов Аккар и Триполи на севере 
страны, а также в городах долины Бека, 
говорят, что пришли сюда во время 
египетской экспедиции Явуза Султана 
Селима. Другие утверждают, что их 
присутствие здесь датируется еще более 
ранним периодом.
Хотя их численность невелика по 
сравнению с населением регионов, в 
которых они живут, и они окружены 
поселениями, населенными арабами, 
большинство ливанских туркмен по-
прежнему говорят по-турецки.
Они упоминают регионы, в которых 
находятся, турецкими словами.
Они даже давали землям в регионах 
турецкие названия, такие как «лес», 
«арбузное место», «виноградник», «другая 
сотня», «хаджи баба», «юг».
Имена большинства туркменских семей, 
проживающих в Ливане, состоят из 
турецких слов, таких как «Каранухлу», 
Караалили, «Доганлар», Экинлер, 
«Карахаметли», «Женский», «Гёчели» и 
«Оздемир».
В беседе с агентством Anadolu (AA) в 
деревне Шейхмийе в долине Бека 28-
летний Шакир Базан сказал, что их 
деревня полностью туркменская и они 
принадлежат к племени каракоюнлу.
Выразив, что они жили между Сирией и 
Ливаном как кочевники и мигрировали в 
прошлом, Базан сказал: «Мы живем здесь, 
в лагере. Несколько тысяч человек 
выходят отсюда. надеюсь, что наши сердца 
и надежды велики. Салют государству 
Турции, нашему старейшине. . Большое 
вам спасибо». он сказал.

Халид Эсад, проживающий в 
туркменском селе Калашра на 
границе с Сирией, в провинции 
Аккар на севере Ливана, заявил, 
что выучил турецкий как родной 
язык в семье. Асад сказал, что все 
жители Кавашры, население 
которой превышает 5 тысяч 
человек, являются туркменами.
«Мы пришли сюда с Явузом 
Султаном Селимом в 1516 году»
Отметив, что его предки 
поселились в этом регионе много 
веков назад, 63-летний Асад 
сказал:
«Мы пришли сюда с Явузом 
Султаном Селимом в 1516 году. Он 
разместил нас здесь, в ценных и 
важных стратегических местах на 
побережье Сирии, Ливана и 
Палестины. Турецкий язык, на 
котором мы говорим сегодня, — 
это турецкий язык, которому мы 
научились от наших предков, 
наших матери и отца. Я имею в 
виду, если приходил араб, они 
говорили с ним по-турецки. 
Потому что они не знали 
арабского языка. Я видел это 
своими глазами».
Заявив, что они требовали 
учителей из Турции, чтобы их дети 
не забывали турецкий язык, Эсад 
сказал, что с 2008 года Бейрутский 
турецкий культурный центр 
Института Юнуса Эмре начал 
направлять к ним учителей. Асад 
отметил, что турецкие учителя 
приезжали во все места, где 
присутствовали туркмены, такие 
как Айдамон, Хувара, Динние, 
Триполи, Бейрут и Бека.

Заявив, что их обычаи отличаются от 
обычаев их соседей-арабов, Асад сказал: 
«Раньше мы ходили к нашим дедам и 
отцам во время праздников, сначала мы 
молились на праздник, затем мы вместе 
шли в дом старосты, а затем мы 
посещайте все дома один за другим и 
отмечайте праздник. Это очень важно, 
люди всегда приветствуют друг друга. 
Это очень хорошее мероприятие. Это 
основа идеи ислама». он сказал.
«Впервые я связался с посольством 
Турции в 1987 году»
Заявив, что в Хомсе в Сирии проживает 
много туркмен и что туркмены в 
ливанском районе Бека также пришли 
оттуда, Асад сказал: «Они пришли 
около 300 лет назад. В прошлом не было 
границы. Османы не устанавливали 
границ между людьми. ... Никто не знал 
разницы между сектой или чем-то в 
этом роде. Например, мы ходили на 
гору Камо, писали на плато». 
использовали фразы.
Заявив, что они посещали посольства 
разных стран в составе делегаций, когда 
он работал минным специалистом в 
армии, Асад сказал, что таким образом 
впервые связался с турецкими 
официальными лицами в Бейруте.
Ливанский туркмен продолжил свои 
слова следующим образом:
«Я всегда мечтал в своей жизни, это 
была моя мечта. Какими я увижу здесь 
турок однажды. Как наши президенты, 
премьер-министры, турецкий народ 
сойдут с самолета, и я буду их 
обнимать? Я думал об этом, когда играл 
на земле. Бог дал мне и это. Слава Богу. 
Впервые я связался с посольством 
Турции в 1987 году. "Вы пересекли 
красную черту" в армии. Я сказал, что 
мое пропитание у Аллаха, и выбрал 
Турцию. "Вы в интересах Ливана. 

Я сказал: "Вы оказываете на меня это 
давление не ради сирийского режима , но 
для сирийского режима. Если хотите, 
уволите меня из армии».

«Раньше все наши обычаи были 
туркменскими обычаями»
С другой стороны, Джибрил Эсад, сын дяди 
Халила Эсада, сказал: «В прошлом все наши 
обычаи были туркменскими, но в последнее 
время мы начали арабизироваться». сказал.
Джибрил описал свой опыт из прошлого в 
настоящее следующим образом:
«Мой отец говорил нам, что наши деды 
были туркменами, наш обычай был 
туркменским. Наша свадьба, наша смерть и 
наш пир всегда были по туркменским 
обычаям. На самом деле наш танец (наш 
танец) был туркменской дабке (тётя) Мы 
начали друг с друга. Нас стали заставлять 
забывать, что нашим детям в школе 
говорили не говорить по-туркменски. Хотя 
между собой мы до сих пор говорим по-
турецки».
Подчеркнув, что у них также хорошие 
отношения с арабами, Джибрил сказал: 
«Мы одна религия, мы братья с арабами. 
Между нами нет проблем». сказал.
Сибрил заявил, что сериал «Дирилиш 
Эртугрул» знакомит всех с происхождением 
туркмен и что их обычаи точно такие же, 
как и в сериале. Ливанские туркмены 
сообщили, что арабы, смотрящие сериал, 
сказали им: «Вы родом, у вас есть бабушка и 
дедушка».
Гюлай Эсад, который учится на факультете 
политических наук Университета Анкары 
по стипендии Турции, заявил, что всегда 
желает хороших отношений между Турцией 
и Ливаном и будет к этому стремиться.
Хотя официальной статистики нет, 
численность ливанских туркмен 
оценивается более чем в 50 000 человек.
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Kırgız Cumhuriyeti  Ankara  Büyükelçisi Kubanıçbek 
Ömüraliyev,(TürkPA) Türk heyetinin üyeleri ile 
biraraya geldi
Büyükelçi Kubanıçbek Ömüraliyev Türkiye Büyük Millet Meclisi Milletvekilleri, 
Türk Dili Konuşan Ülkeler Parlamenter Asamblesi'nin (TürkPA) Türk heyetinin 
üyeleri ile görüştü

17 Şubat  2022 tarihinde Kırgız Cumhuriyeti Olağanüstü ve Tam Yetkili Ankara  Büyükelçisi Kubanıçbek Ömüraliyev, Türkiye Büyük Millet Meclisi milletvekilleri, 
TÜRKPA Hukuk İşleri ve Uluslararası İlişkiler Komisyon Başkanı Erol Kaya'nın başkanlığındaki Türk Dili Konuşan Ülkeler Parlamenterler Asamblesi'nin (TürkPA) 
Türk heyetinin üyeleri ile bir araya geldi. 
Taraflar, parlamentolar arası özellikle TÜRKPA çerçevesindeki iş birliğinin önemini belirttiler. İş birliğini daha da geliştirmek ve çalışma temaslarını güçlendirmek 
amacıyla bu yıl Kırgızistan'da yapılacak  Asamble Konseyi ve TÜRKPA 11. Genel Kurul Toplantısı hakkında konuştular.  KAYNAK: SİVİL İNİSİYATİF

Состоялась встреча Посла Кубанычбек Омуралиева с депутатами 
Великого Национального Собрания Турции – членами турецкой 
делегации в Парламентской ассамблее тюркоязычных стран (ТюркПА)
17 февраля т.г. в здании 
Посольства состоялась встреча 
Чрезвычайного и Полномочного 
Посла Кыргызской Республики в 
Турецкой Республике Кубанычбека 
Омуралиева с депутатами Великого 
Национального Собрания Турции 
– членами турецкой делегации в
Парламентской ассамблее
тюркоязычных стран (ТюркПА) во
главе с Председателем Комиссии по
правовым вопросам и
международным отношениям
ТюркПа Эрол Кая.

Стороны отметили важное 
значение 
межпарламентского 
сотрудничества, в частности 
в рамках ТюркПа. В целях 
дальнейшего развития 
сотрудничества и укрепления 
рабочих контактов, стороны 
обсудили планируемое в 
текущем году проведение в 
Кыргызстане Совета 
Ассамблеи и 11-го 
пленарного заседания 
ТюркПА.
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TÜRKİYE CUMHURİYETİ DIŞİŞLERİ BAKAN 
YARDIMCISI YAVUZ SELİM KIRAN’A ZİYARET
Başkent Platformu temsilcisi Hasan Salih KURT, Türkiye’nin uluslararası ve bölgesel 
alanda ekonomik, siyasi, kültürel ve askeri etkileri stratejik öneme sahiptir.

ANKARA( Sivil İnisiyatif) Başkent Platformu temsilcisi Hasan Salih KURT, Türk Dış 
Politikasında, Sivil Toplum Kuruluşlarının Rolü ne olmalı? Hususunda Bakan 
Yardımcısı Yavuz Selim KIRAN’a ziyarette bulundu. 

Diplomatik ilişkilere olumlu yönde

KURT: Uluslararası alanda sivil toplum kuruluşlarının diplomatik ilişkilere olumlu 
yönde etki ettiği gözlemlenmektedir. Türkiye’nin uluslararası ve bölgesel alanda 
ekonomik, siyasi, kültürel ve askeri etkileri stratejik öneme sahiptir. Devletlerin 
yayılmacı politikalarından ziyade, dünyanın ortak akılda buluşmasına en güzel aracılık 
edecek temsilcilerin, bağımsız ve insan odaklı faaliyet gösteren Sivil Toplum 
Kuruluşlarının organize hareket etmesi elzemdir. Bu anlayışın diğer devletlerde de 
aynı fikir birlikteliğinde olması için Türk Devleti’nin Dış Politikada bu anlayışı, 
sizlerin aracılığı ile zaman zaman hatırlatması önem arz etmektedir. Dedi.

Tüm STK’ların yanındayız

KIRAN: Bölgesel ve Uluslararası alanda barış ve kardeşlik faaliyetlerinde bulunan Sivil 
Toplum Kuruluşlarına her zaman gönlümüz açıktır. Türkiye olarak dış politikada, 
demokrasi ve hukukun tesis edildiği bir dünya ortamı arzu ettiğimizi ve buna katkı 
sağlayan tüm STK’ların yanındayız. Dışişleri Bakanlığı bünyesinde birçok Sivil 
Toplum Kuruluşuyla istişare ve fikir toplantıları yapmaktayız. Birbirinden farklı yeni 
fikirleri, projeleri her zaman dinlemekteyiz. Bölgesel ve Dünya barışına katkı 
sağlayacak her projede, her fikirde Türk Devleti olarak kültür, sanat, ekonomik, siyasi 
ve insani yardımlaşma projelerinde duruşumuz daimi olacaktır. Dedi.

KAYNAK: Haber Şefi Soner ÜLKER

ВИЗИТ К ЗАМЕСТИТЕЛЮ МИНИСТРА 
ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ ТУРЦИИ ЯВУЗУ 
СЕЛИМУ КЫРАНУ
Представитель Столичной платформы Хасан Салих КУРТ: “Экономическое, 
политическое, культурное и военное влияние Турции на международной и региональной 
арене имеет стратегическое значение”.

АНКАРА (Гражданская инициатива) 
Представитель Столичной 
платформы Хасан Салих КУРТ нанес 
визит заместителю министра Явузу 
Селиму Кырану, в ходе чего 
обсуждался вопрос, какой должна 
быть роль неправительственных 
организаций во внешней политике 
Турции?
Позитивное влияние на 
дипломатические отношения
“Наблюдается, что на 
международной арене 
неправительственные организации 
положительно влияют на 
дипломатические отношения. 
Экономическая, политическая, 
культурная и военная роль Турции на 
международной и региональной 
арене имеет стратегическое значение. 

Важным является не 
экспансионистская политика 
государств, а 
организованная работа 
представителей, которые 
лучше всего смогут быть 
посредниками единения 
мира, и 
неправительственных 
организаций, действующих 
независимо и 
ориентированно на 
человека. Для того, чтобы 
это понимание было в таком 
же консенсусе и в других 
государствах, важно, чтобы 
Турецкое государство во 
внешней политике время от 
времени напоминало об 
этом понимании через вас”, - 
сказал КУРТ.

Мы поддерживаем все НПО
“Наши сердца всегда открыты 
для неправительственных 
организаций, которые ведут 
деятельность, направленную на 
установление мира и братства 
на региональном и 
международном уровне. Как 
Турция, во внешней политике 
мы хотим мировой среды, в 
которой установлены 
демократия и закон. И мы 
поддерживаем все НПО, 
которые способствуют этому. 
Мы проводим 
консультационные встречи со 
многими 
неправительственными 
организациями в 
Министерстве иностранных 
дел.

Мы всегда прислушиваемся к различным новым 
идеям и проектам. В каждом проекте 
культурного, художественного, экономического, 
политического и гуманитарного направления и 
каждой идее, которые будут способствовать 
региональному и глобальному миру, наша 
позиция как Турецкого государства будет 
неизменной”, - сказал заместитель министра 
Кыран.
ИСТОЧНИК: Начальник отдела новостей 
Сонер ЮЛКЕР
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